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Obudził sio w kostnicy. 
Zapytaliśmy o to policjo.
N a jp ie rw  zosta ł uznany za zm arłego, 
a po k ilk u  godzinach ob ud z ił się w  kostn icy.

Taka inform acja pojaw iła  się na Facebooku ze zdjęciem .
Sprawdziliśm y. Czytaj na str. 3
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„Zahaczył ją  stopą 
o tw a rz ". Ofiara 
nie chodzi i nie 
m ów i. Sprawca teraz 
to  odsiedzi
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Stanowisko członków struktur lokalnych partii Prawo 
i Sprawiedliwość dotyczące sytuacji politycznej w radzie 
powiatu podjęte na zebraniu w dniu 11 stycznia

O d d łu ż s z e g o  c z a 
su uw ażnie obserw ujem y 
działania Zarządu Powiatu. 
Jesteśmy głęboko zaniepoko
jeni, że stanowisko starosty 
Bartosza Walczaka w pełni 
nie zabezpiecza interesów  
sam orządu  pow iatow ego. 
Wiąże się to z jego brakiem 
sam odzielności, k tóra jest 
konsekwencją niedostatecz
nego doświadczenia oraz na
ciskom osób postronnych. 
Jes teśm y  zbu lw ersow an i 
nieprawidłowym nadzorem 
nad podległymi staroście jed
nostkami, a wręcz podejrze
wamy, że decyzje przez niego

podejmowane nie są sam o
dzielne. Zatrudnienie firmy 
zewnętrznej w DPS oraz brak 
nadzoru właścicielskiego nad 
Szpitalem  Powiatowym są 
tego najlepszym dowodem. 
Z ła w sp ó łp raca  s ta ro s ty  
z przew odniczącym  Rady 
Powiatu jest nie do zaakcep
towania, gdyż ma ona wpływ 
na kondycję finansową, jak też 
wizerunek samorządu powia
towego.

W zw iązku z brakiem  
naszej akceptacji takiego 
zarządzania przez starostę, 
widzimy wyjście z tej sytu
acji poprzez poparcie działań

trzech ugrupowań, radnych 
powiatu jarocińskiego: Po
rozumienia Samorządowego 
Powiatu Jarocińskiego, Pol
skiego Stronnictwa Ludowe
go i Porozumienia Obywa
telskiego w celu odwołania 
starosty. Jesteśmy przekona
ni, że zawarte porozumienie 
przywróci zdrowe zasady sa
morządności i transparentno- 
ści w powiecie jarocińskim. 
Prawo i Sprawiedliwość w Ja
rocinie będzie współpracować 
z taką koalicją, której na sercu 
leży dobro i rozwój mieszkań
ców powiatu jarocińskiego.

Jesteśmy głęboko prze

konani, że radni Ziemi J a 
rocińskiej zweryfikują swoje 
stanowiska co do tworzenia 
budżetu, uwzględniając inte
res wszystkich gmin leżących 
na terenie powiatu jarociń
skiego.

Prawo i Sprawiedliwość 
postuluje o zrównoważony 
rozwój naszego powiatu, do
brze działający szpital, DPS 
oraz edukację ponadgimna- 
zjalną. Postronne organy nie 
mogą narzucać strategii roz
woju powiatu jarocińskiego, 
gdyż jest to integralne zadanie 
należące do radnych Rady 
Powiatu.

Członkowie Komitetu Prawa i Sprawiedliwości w Jarocinie

CO SĄDZISZ O POWIETRZU W NASZYM REGIONIE? 
CZY OBAWIASZ SIĘ SMOGU?

ZOFIA
Oddychając naszym pow ietrzem  
można odczuć, czym na co dzień 
palimy w piecach. Widać też dosko
nale, jaki dym ulatnia się z kom i
nów, już sam ten obraz może odstra
szać od spacerów. Sama obawiam 
się smogu, ponieważ mam astmę, 
dlatego przy gorszym pow ietrzu 
ciężej się oddycha.

CELINA
Trudno określić, czy pow inniśm y 
bać się smogu w naszym regionie. 
Osobiście uważam, że na ogół po
w ietrze wydaje się raczej czyste, 
choć faktycznie dym z niektórych 
kom inów bywa różny. Generalnie 
jednak świadomość ludzi jest chy
ba większa, segregują nieczystości 
i chyba już ich tak nie palą.

GENOWEFA
Mieszkam w Łuszczanowie, koło 
lasu, więc powietrze mam raczej 
czyste. Póki co nie mogę więc narze
kać i nie obawiam się smogu. Myślę 
ponadto, że więcej ludzi segreguje 
już odpady, nie wrzucają ich tak do 
pieców. Oczywiście, widać czasami 
także brak segregacji, są i tacy, i to 
m nie bardzo bo li, co w yrzuca ją  
śmieci po rowach...

► Czytaj tekst na str. 16

MARIAN
Uważam, że powietrze w naszym 
regionie nie jest takie najgorsze. 
Sam jestem astmatykiem, jednak 
na pewno nie jest jeszcze u nas tak 
źle jak np. w Katowicach czy innych 
miejscowościach na Śląsku. Dobrze 
też, że mieliśmy ostatnio wiatry, któ
re szybko przegoniły nieprzyjemne 
i uciążliwe powietrze.

ŁUKASZ
Mieszkam w Żerkowie i nie odczuwam 
tam żadnych drastycznych zmian 
powietrza, o których mówi się teraz 
w mediach. Im większa jest m iej
scowość, tym większe ryzyko, u nas 
jednak nie mamy tylu fabryk oraz 
kominów. Z kolei, jeśli chodzi o domy, 
to aby wymusić zmianę ogrzewania 
np. na gazowe, musiałoby być ono 
przede wszystkim tańsze, ludzie nie 
mogą sobie często na nie pozwolić, 
bo nie zarabiają dużo pieniędzy.

FELIKS
W Jarocinie pod względem powie
trza jest jako tako, gorzej bywa na 
w ioskach - gdy zaczyna się dym ić 
z kom inów , czasam i nie ma aż 
czym oddychać. Z drugiej strony 
ludzie palą byle czym, bo nie mają 
pieniędzy i tu ta j koło się zamyka. 
Smogu raczej się nie obawiam, jed
nak świadomość ludzka faktycznie 
jest bardzo niska.

(jan)

3 O likwidacji 
J L gimnazjów

Prezydent Andrzej Duda podpisał ustawę o reformie 
edukacji. Oznacza to likwidację gimnazjów, powrót 
do ośmioletnich szkół podstawowych, czteroletnich 
liceów ogólnokształcących i pięcioletnich techników. 
W miejsce zasadniczych szkół zawodowych powstaną 
dwustopniowe szkoły branżowe. Co o tym sądzą osoby 
związane z największymi niepublicznymi gimnazjami 
gminy Jarocin?

M a m  żal d o  rzą d u
JAN G R ZE SIEK
prezes Stowarzyszenia 
G imnazjum 2 0 0 0  w Golinie

Nie tylko u nas, ale również przy liceum 
i szkole społecznej powstało gimnazjum, 
i myśmy pokazali, że potrafiliśmy się 
odnaleźć w tamtej reformie, która jak 
sobie przypominamy, początkowo wydawała nam się dziwna, 
dawała inne oblicze oświaty. Krytycy twierdzą, że młodzież 
w gimnazjum nie zdobywała odpowiedniej wiedzy. Z całym 
szacunkiem, ale nie mogę się z tym zgodzić, jest wręcz od
wrotnie. Jeżeli czegoś brakowało w tym systemie, to właśnie 
oferty ponadgimnazjalnej, która zatrzymała się na pewnym 
etapie rozwoju. Może w Jarocinie jeszcze jakoś to funkcjo
nowało, ale w innych miejscowościach naszego regionu już 
nie za bardzo. Z tego powodu wiele ważnych zawodów po 
prostu zanikło, ba nie ma nawet nauczycieli pewnych zawo
dów, pozostali jedynie rzemieślnicy, którzy potrafią tę wiedzę 
na jakim ś poziomie przekazać.
Dla nas to jest niesamowity problem, bo my nie możemy 
się przekształcić np. w szkołę podstawową, muszę teraz 
zwolnic bodajże 2 4  nauczycieli, wielu miało umowy na czas 
nieokreślony. Mamy majątek, który dzisiaj musimy jakoś 
zagospodarować, salę gimnastyczną, którą w iadomo, że 
bez subwencji, bez gimnazjum, nie utrzymamy, a ten obiekt 
musi żyć, służyć społeczeństwu. Stąd dla nas - przez 16 lat 
działającego społecznie stowarzyszenia - jest to zupełnie 
niezrozumiała i przykra sprawa. Mam w ielki żal do rządu 
i do posłów za tę decyzję.

H A N N A  M A SŁO W SK A
dyrektor N iepublicznego G im nazjum  
im. T. Kościuszki w  Jarocinie

Chcemy się przekształcić w szkołę 
podstawową. Podobnie jak do tej pory, 
zaproponujem y bardzo szeroką ofer
tę edukacyjną. Chcielibyśmy, aby tak 
jak jest teraz, uczyli również nauczy
ciele liceum, żeby przygotować sobie 
te ostatnie roczniki do podjęcia nauki 
w liceum. Idea powstania szkoły podstawowej jest taka, jak 
idea gimnazjum.

Oczywiście będziemy robić nabór do klas edukacji wcze- 
snoszkolnej. Mamy mnóstwo pomysłów, jak uatrakcyjnić 
ofertę edukacyjną tego nauczania. Będziemy się starać, żeby 
zaproponować taką ofertę, która uzupełni to, czego nie będzie 
w szkołach publicznych. Na pewno będziemy uczyć innych 
języków - nie tylko angielskiego i niemieckiego, ale i hiszpań
skiego oraz francuskiego. Szkoda byłoby, żeby nasza aktualna 
oferta gimnazjalna zniknęła. Jestem pełna optymizmu, że to 
nam się uda.

SPORTOWIECIfiKU f0II- ‘-Jarocińska KUPON Sportowca Roku 2 0 1 6
u

(PORTOWIEC-Tom m ii-
Jarocińska KUPON Trenera Roku 2 0 J16 8

(imię i nazwisko sportowca) (imię i nazwisko trenera)

(uzasadnienie) (uzasadnienie)

(imię i nazwisko osoby zgłaszającej, miejscowość, nr tel./e-mail)

„Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych dla potrzeb niezbędnych do realizacji konkursu (zgodnie z Ustawą z dnia 29.08.1997  
roku o Ochronie Danych Osobowych; tekst jednolity Dz. U. z 2002r. Nr 101, poz. 926 ze zm.)."

(imię i nazwisko osoby zgłaszającej, miejscowość, nr tel./e-mail)

„Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych dla potrzeb niezbędnych do realizacji konkursu (zgodnie z Ustawą z dnia 29.08.1997  
roku o Ochronie Danych Osobowych; tekst jednolity: Dz. U. z 2002r. Nr 101, poz. 926 ze zm.)."

http://www.jarocinska.pl
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► JAROCIN FESTIWAL 2017

K oniec fe s tiw a lu  n a  u l. M a ra to ń s k ie j
J  Weekend 14-16 lipca to na razie jedyna pewna informacja dotycząca Jarocin Festiwal 2017. Organizatorzy chcą zrezygnować ze sceny 
przy ul. Maratońskiej. W zamian ma powstać kilka mniejszych w różnych punktach miasta. Kto na nich zagra? Tego nie wiadomo. 
Karnety mają być jednak tańsze.

Po wypowiedzeniu umowy przez 
Agencję Prestige M JM  (nieoficjalnie 
zaważyły względy finansowe) za o r
ganizację tegorocznego Jarocina od
powiedzialny jest Spichlerz Polskiego 
Rocka, a co za tym idzie Muzeum Re
gionalne. Merytorycznie w wydarzenie 
zaangażow anych ma być też „kilku 
muzyków i promotorów muzycznych”, 
którym miasto oddało rolę „am basa
dorów festiwalu”. Oficjalnie nie wia
domo, o kogo chodzi. Na jakim etapie 
są dzisiaj przygotowania? - Są bardzo 
zaawansowane. Myślę, ie  maksymal
nie w ciągu dwóch najbliższych tygodni 
będzie ogłoszenie informacji o tym, kto 
będzie występował na festiwalu, w jaki 
sposób to będzie zorganizowane, kto 
będzie dystrybuował bilety itd. - a więc 
wszystkie informacje dla tych, którzy będą 
chcieli wziąć udział w tegorocznej edycji 
festiwalu - zapewniał przed tygodniem 
dyrektor Sebastian Pluta. Wciąż jednak 
nie poznaliśmy żadnych szcżegótów.

Założenia, o których m ów iono 
jeszcze w ubiegłym roku, są takie, żeby 
kolejne edycje imprezy były nie jak do 
tej pory „odtwórcze, ale kulturotwór
cze”. Ubiegłoroczną edycję z pewno
ścią „ciągnęły” gwiazdy - typu Slayer 
i Prodigy. Odpowiedzialny za kulturę 
w Jarocinie wiceburmistrz Robert Kaź- 
mierczak uważa, że to „niekoniecznie 
pom aga samej imprezie”.

Zdaniem  władz m iasta ubiegło
roczna edycja Jarocina pokazała, że 
istnieje potrzeba radykalnej zmiany 
formuły wydarzenia. - Festiwal, który 
planujemy na 14-16 lipca z obrzeży mia
sta zostanie przeniesiony do centrum - na 
rynek, do parku, na jarocińskie ulice. 
Będzie odbywał się na kilku scenach 
- mniejszych i większych. Chcielibyśmy; 
aby cały Jarocin żył tym festiwalem, ak
tywnością jego uczestników i artystów, 
którzy byliby dostępni dla mieszkańców 
i swoich fanów - mówi Kaźmierczak 
i dodaje, że chce aby Jarocin  kre

ował nowe wydarzenia artystyczne, 
nowe kooperacje artystów, ale i nowe 
gwiazdy.

Zaraz po ujawnieniu planów or
ganizatorów przez portaljarocinska.pl 
w mediach społecznościowych ruszyła 
akcja, której uczestnicy dom agają się 
pozostawienia imprezy na terenach 
przy ul. Maratońskiej. Postulują też, by 
w programie znalazło się więcej miej
sca dla szeroko rozumianej „polskiej 
muzyki rockowej”. Wydaje się jednak, 
że na ich uwagi jest trochę za późno. 
Zwłaszcza że większość dużych festi
wali muzycznych już ogłosiło swoje 
gwiazdy i promuje wydarzenia.

Organizatorzy Jarocina zapewnia
ją, że karnety będą znacząco tańsze 
niż w minionych latach (szczegółów 
brak), ajarociniacy, podobnie jak przed 
rokiem, znów będą mogli kupić wej
ściówki w specjalnych cenach. W lutym 
wystartować m a konkurs Jarocińskie 
Rytmy Młodych. (nba)

S O N D A i a r o c i n s k a f c h
"  Zaws2e tam gdz*> Ty

Czy Twoim zdaniem festiwal
nadal powinien odbywać się przy
ul. Maratońskiej?

Q / | 0 / 5%
NIE

0 4 / 0
TAK 1%
Oddano 501 głosów NIE MAM ZDANIA

INTERWENCJA
Masz p rob lem , pytanie? 
Potrzebujesz pom ocy dz ienn ikarza? 
D zw oń... ( 6 2 )  7 4 9  8 6  4 9  Q )

Obudził się w kostnicy. Nasza 
czynności wyjaśniających

Najpierw został uznany za zm ar
łego, a po kilku godzinach obudził się 
w kostnicy.

Taka wieść krąży od kilku dni 
po powiecie jarocińskim . In ternau
ci w sieci udostępniają informację.

„Jarocin . 18-letni Jakub  Tokarski 
zm arł z przepicia, odżył w kostnicy 
i ... wrócił na im prezę”. Mieszkańcy 
jej potwierdzenia oczekują od mediów 
lokalnych. - Czy zainteresujecie się 
sprawą przebudzenia młodego m ęż

czyzny w jarocińskiej kostnicy? Zasta
nawiam się, ja k  mogło dojść do tak 
tragicznej pomyłki. Co musiała przeżyć 
rodzina tego mężczyzny - zastanaw iał 
się czytelnik, interweniujący w redakcji 
„Gazety Jarocińskiej”. - W tej spra-

--------------  O G Ł O S Z E N I A

policja nie

wie dzwonił ju ż  do mnie dziennikarz 
Gazety Wyborczej - mówi mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik p ra 
sowy K om endy Powiatowej Policji 
w Jarocinie. Wie, że taka inform acja 
krąży w sieci. - Być może dotyczy in

prowadzi

nego Jarocina. U nas na pewno nie 
było takiego zdarzenia. Gdyby była 
taka sytuacja, to prow adzilibyśm y  
czynności wyjaśniające - uspakaja  
rzeczniczka.

(era)

KREDYT
C Z A R N O

0 M

okres kredytowania do 144 rat 
kwota kredytu do 220 tys. Ił 
bez poręczycieli i bez zabezpieczeń

decyzja w ciągu jednego dnia 
dobrowolne ubezpieczenie

• na spłatę kredytów i kart kredytowych

kom . 7 3 0 1 0 1 3 1 0

Zespól Szkól Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach

c BEZPŁATNE SZKOŁY DLA DOROSŁYCH
L IC E U M  2 - i 3 -le tn ie  (po  ZSZ i g im azju m ) 

m  SZKOŁY P O LIC EA LN E
|  H  • B H P  • A D M IN IS T R A C JA  ‘ R A C H U N K O W O Ś Ć

i I  JL l ^ R .  • F L O R Y S TY K A  • O P IEK U N  M E D Y C Z N Y
o \  • O P IE K U N K A  D Z IE C IĘ C A  

J T ^  ,z |  • T E C H N IK  M A S A Ż Y S TA
l i  iil • K UR S Y K W A L IF IK A C Y JN E : R O LN IK .

- - - - - - - - B - - - - - - - - - - - - - - , , ' t i P ELO R Y S TA . P R A C O W N IK  A D M IN IS T R A C Y JN Y

w w w . t a r c e . p o w i a t - j a r o c i n s k i . p l

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach

Gimnazjalisto! Ciekawe zawody! ]
• T E C H N IK  LO G ISTYK  /  U N f c

• T E C H N IK  W E T E R Y N A R II

• TE C H N IK  A R C H IT E K T U R Y  K R A JO B R A Z U
• TE C H N IK  A G R O B IZ N ES U
• TE C H N IK  T E C H N O L O G II Ż Y W N O Ś C I
• T E C H N IK  O R G A N IZ A C JI REK LA M Y, F O T O T E C H N IK  „
• TE C H N IK  O C H R O N Y  Ś R O D O W IS K A
Dzień Otwarty 17.03.2017 r.

w w w . t a r c e . p o w i a t - j a r o c i n s k i . p l

http://www.jarocinska.pl
http://www.tarce.powiat-jarocinski.pl
http://www.tarce.powiat-jarocinski.pl


GAZETA JAROCIŃSKA 3 (1 3 7 1 ) 17 stycznia 2017 www.jarocinska.pl

WIEŚCI
KRYMINALNE

Kierowca pługopiaskarki 
zajechał drogo ciężarów ce.

i

CZTEROGODZINNY.

PARALIŻ
NA DRODZE KRAJOWE J

3  Mandaty za nieostrożna 
jazdę

W sobotę na ul. W ybudo
wanej w  Jarocinie kierujący for
dem nie ustąpił pierwszeństwa 
przejazdu i zderzył się ze skodą. 
Mieszkaniec gminy Jarocin został 
ukarany mandatem.

13 styczna na drodze Goli
na - Prusy doszło do zderzenia 
bocznego mijających się citroena 
gm. Jarocin i fiata ducato z gm. 
Koźmin W ielkopolski. Policjanci 
pracujący na miejscu zdarzenia 
sporządzili materiały, na podsta
w ie których zostaną przeprowa
dzone czynności wyjaśnia jące 
w celu ustalenia sprawcy kraksy.

12 stycznia na drodze Pa
n ienka  - Z a les ie  m ieszanka 
gm iny Jaraczewo kierująca re
naultem  megane nie dostoso
w ała prędkości do w arunków  
panujących na drodze, straciła 
panowanie nad autem i wjechała 
do rowu. Kobieta została ukarana 
mandatem.

Tego sam ego dn ia  na ul. 
Poznańskiej w  Jarocinie miesz
kaniec pow ia tu  ostrowskiego, 
jadący fordem mondeo, nie za
chow ał odpow iednie j od leg ło
ści od pojazdu poprzedzającego 
i uderzył w  ty ł renaulta scenica, 
którym jechał mieszkaniec gminy 
Żerków. Sprawcę ukarano m an
datem.

Tym razem kierowca pługopia
skarki „nie przyszedł z odsieczą” in
nym uczestnikom ruchu kołowego na 
oblodzonej „12”. Co gorsza, zajechał 
drogę ciężarówce, która sparaliżowała 
ruch na „krajówce”.

W poniedziałek rano panowały 
bardzo trudne warunki na drogach. 
Jezdnie były oblodzone. Na ulice wy

jechały służby drogowe. Jedna z pługo
piaskarek nie ułatwiła podróży jadącym 
krajową „ 12”, wręcz przeciwnie spara
liżowała ruch.

Do kraksy doszło w Brzostowie 
o godz. 5.40. - Z  zatoki autobusowej 
wyjeżdżała piaskarka, która zajechała 
drogę ciągnikowi siodłowemu z nacze
pą. Kierowca ciężarówki, chcąc uniknąć

zderzenia, próbował ominąć piaskarkę, 
wpadłwpoślizg, zjechał do rowu. W czasie 
poślizgu doszło do bocznego zderzenia 
Z  wolkswagenem passatem. Nikomu nic 
się nie stało. Mandatem ukarano kieru
jącego piaskarką - relacjonuje mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy 
Komendy Powiatowej Policji w Jaroci
nie.

Ciężarówka zablokowała część 
jezdni. Na dodatek jeden z jej zbior
ników uległ rozszczelnieniu. Strażacy 
zneutralizowali wyciek oleju napędowe
go. Tira z rowu wyciągnięto za pomocą 
holownika.

Utrudnienia na „12” trwały cztery 
godziny. Policja wyznaczyła na ten czas 
objazdy. (era)

► WYPADEK NA DRODZE TARCE - WYSOGOTÓWEK

Renaultem zepchnęła land rovera radnego z drogi
W czwartek w ieczorem na 

drodze Jarocin - Panienka miesz
kaniec gm iny Jaraczewo kieru
jący volkswagenem  passatem 
zatrzym ał się w  rowie. Za nie
ostrożną jazdę dostał mandat.

11 stycznia w  W ilkowyi na 
wysokości kościoła zderzyły się 
opel vectra i mercedes. Kierujący 
oplem nie ustąpił pierwszeństwa 
przejazdu i doprowadził do zde
rzenia z mercedesem, którym  
je c h a ł m ie szka n ie c  p o w ia tu  
wrzesińskiego. Sprawca dostał 
m andat.

(era)

Kotliński radny miał wypadek. 
Jadąc land roverem, wyprzedzał kieru
jącą renaultem megane. Kobieta nagle 
zmieniła to r jazdy i zepchnęła auta 
samorządowca z drogi.

Renault megane stało na środku 
drogi, a land rover leżał na dachu w ro
wie - tak wyglądało miejsce wypadku na 
prostym odcinku drogi Wysogotówek 
- Tarce w środę po południu. - Do zda
rzenia doszło w momencie, gdy kierująca 
renaultem megane mieszkanka gminy 
Jarocin zjechała na lewy pas, a w tym 
czasie była już wyprzedzana przez land ro- 
vera, którym kierował mieszkaniec gminy 
Kotlin. Land rover wjechał do rowu i da
chował - relacjonuje mł. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy Komendy

Powiatowej Policji w Jarocinie. - Będzie
my prowadzić postępowanie pod kątem  
wypadku drogowego, aby ustalić, z jakich 
przyczyn kierująca renaultem zjecluda na 
lewą stronę - dodaje policjantka.

46-latek jadący terenówką trafił do 
szpitala. W wypadku ucierpiał kotliński 
radny Radosław  Wałkiewicz. - Pod

jąłem  manewr wyprzedzania. Jak ju t  
byłem prawie na równo z panią jadącą

renaultem, to ona najprawdopodobniej 
chciała ominąć dziurę, odbiła w lewo, 
nie patrząc w lusterko i zepchnęła mnie 

|  z toru jazdy. Wpadłem do rowu, dacho- 
^ wałem i dalej nie pamiętam - opowiada 

radny. W jego ocenie jadąca przed nim 
kobieta nie wykonywała podejrzanych 
manewrów. - Nieraz zdarza się, te  ja k  
kogoś się wyprzedza, to ten delikatnie 
zjedzie, ale jest jeszcze pole manewru, 
a w tym przypadku dostałem uderzenie 
w bok i nie mogłem nic zrobić - uważa 
R adosław  Wałkiewicz. Na szczęście 
radny nie doznał poważnych obrażeń 
ciała. M a nadzieję, że szybko powróci 
do zdrowia.

Kierowcy obu aut byli trzeźwi.
(era)

Kierowcy, który potrącił 
wicestarostę, oddano prawo jazdy

Za wykroczenie, a nie wy
padek drogowy odpowie 
kierowca forda mondeo, 
który potrącił na przej
ściu dla pieszych wice
starostę Mikołaja Szym
czaka.

Do zdarzenia z udzia
łem naszego samorządowca 
doszło na ul. Wojska Polskiego 
w Jarocinie (skrzyżowanie z ul. M a
linowskiego) wieczorem 21 grudnia 
ubiegłego roku. Jak ustaliła policja, 
kierujący fordem  m ondeo  56-letni 
mieszkaniec gminy Jarocin na ozna
kowanym przejściu dla pieszych nie 
u stąp ił p ierw szeństw a p ieszem u, 
58-letniem u m ieszkańcowi m iasta, 
po czym go potrącił.

W icestarosta Mikołaj Szymczak 
trafił do szpitala w Jarocinie. - Z  ustaleń

wynika, te  winnym zdarze
nia był kierowca, poniewat 
poszkodowany znajdował 
się na środku przejścia 
dla pieszych. To nie było 
bezpośrednie wtargnięcie 

pod nadjeżdżający samo
chód - informuje mł. asp. 

Agnieszka Zaworska, rzecz
nik prasowy Komedy Powiatowej 

Policji w Jarocinie.
Kierującemu zatrzym ano prawo 

jazdy. Spraw ca kraksy był trzeźwy, 
a pieszy znajdował się pod wpływem 
alkoholu. Początkowo funkcjonariusze 
prowadzili sprawę pod kątem wypadku.

Jednak po zapoznaniu się z do 
kumentacją dotyczącą leczenia sam o
rządowca, okazało się, że nie doznał 
poważnych obrażeń ciała. W związku 
z tym wszczęte będzie postępowanie

o wykroczenie. Jeszcze nie wiadomo, 
czy policjanci ukarzą mandatem 56-lat- 
ka, czy też skierują sprawę do sądu. 
Póki co, kierowcy forda zw rócono 
prawo jazdy.

Tymczasem mieszkańcy Jarocina 
ciągle dyskutują o zdarzeniu. - Zasta
nawiająca jest jedna sprawa. Dlaczego 
policja nie ustaliła stętenia alkoholu 
w organizmie pana wicestamsty - bulwer
sowało się kilku czytelników. - Badanie 
urządzeniem alcoblow było wystarczają
ce. Dało wynik pozytywy. Osoba piesza 
idąc pod wpływem alkoholu nie jx)pelnia 
żadnego wykroczenia. Nie ma przepisu, 
który zabraniałby chodzenia pod wpły
wem alkoholu. Wstanie nietrzeźwości nie 
można się poruszać rowerem i pojazdami 
mechanicznymi - tłumaczy rzeczniczka 
jarocińskiej policji.

(era)

NOWE MIASTO

Skradł kable z firmy, 
gdzie pracował

62-latkowi z gminy Nowe M ia
sto  grozi do  5 lat pozbaw ienia  
wolności. M ężczyzna jest podej
rzewany o okradanie swojego p ra
codawcy.

Średzcy policjanci otrzymali 
zgłoszenie o kradzieży na terenie 
jed n eg o  z zak ładów  w Środzie 
W ielkopolskiej. Z p rzekazane j 
inform acji wynikało, że n iezna
ny sprawca zrabow ał okablow a
nie linii produkcyjnej w czasie jej 
dem ontażu. W artość przewodów 
w yceniono na blisko 2 tys. zł. 
- Funkcjonariusze, którzy zajęli się 
sprawą, wytypowali grupę podej
rzanych. Wśród nich nie zabrakło 
pracowników samego przedsiębior

stwa. Przypuszczenia śledczych po
twierdziły się, skradzione przewody 
znaleziono u jednego z m ętczyzn  
pracujących w zakładzie. 62-latek 
ukrył okablowanie  w przydom o
wym pomieszczeniu gospodarczym  
- mówi mł. asp. Edyta Kwietniew
ska, rzecznik prasow y K om en
dy Powiatowej Policji w Środzie 
Wielkopolskiej.

Mieszkaniec gminy Nowe Mia
sto został zatrzymany. Postawiono 
m u zarzut związany z przywłasz
czeniem cudzej rzeczy. G rozi mu 
od 3 miesięcy do 5 lat pozbawienia 
wolności. O wysokości kary zade
cyduje sąd.

(era)
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Na sesję przyszła 
grupa mieszkańców, 
którzy mieli źal do 
władz gminy o chaos 
w tr ansporcie 
publicznym
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ŻERKÓW

Autobusy jeżdżą „na słowo n

1  Radni nie zajęli stanowiska 
w sprawie przywrócenia kursów 

Jarocińskich Linii Autobuso
wych na terenie gminy Żerków.
Gmina ma ustne porozumienie 

z firmą Grzelak i żadnego za
bezpieczenia, że przedsiębior
ca się nie wycofa w dowolnej 
chwili lub nie podniesie cen.

M n ó stw o  em ocji w z b u d z a ją  
perturbacje związane z transportem  
publicznym  w gm inie Żerków. Po 
spotkan iu  m ieszkańców  C h rzan a , 
k tó rzy .dom agali się przyw rócenia 
kursów Jarocińskich Linii A utobuso
wych na terenie m.in. swojej miejsco
wości, zw ołano nadzw yczajną sesję 
rady miejskiej. Jej głównym punktem 
było podjęcie stanowiska w sprawie 
przyw rócenia kursów  Jarocińskich  
Linii Autobusowych na terenie gminy 
Żerków w miejscowościach Pawłowi
ce, Stęgosz, C hrzan i Bieździadów. 
W  głosowaniu 10 radnych odrzuci
ło ten pomysł. - Z  dniem 6 stycznia 
zostały zawieszone kursy Jarocińskich 
Linii Autobusowych na terenie gminy 
Żerków. Skutkuje to licznymi utrudnie
niami dla mieszkańców, zwłaszcza mło
dzieży szkolnej i osób dojeżdżających 
do pracy - przeczytała w uzasadnieniu 
B arbara U rbańska, przew odnicząca 
rady.

B u rm istrz  Jacek  Jęd raszczy k  
tłum aczył, że problem  pow stał nie 
z winy władz Żerkowa, a z pow odu 
nagłej decyzji JLA. P opu larne , jo lk i” 
-jak  twierdzi sekretarz gminy Michał 
Surm a - ogłosiły decyzję o wycofa
niu się z Żerkowa w internecie. - Nie 
m am y z nim i w ogóle kontaktu. Ani 
razu się do nas nie zgłosili, nie wysłali 
też żadnego oficjalnego pisma - tłum a
czy.

Urzędnicy musieli szybko coś wy
myślić, żeby mieszkańcy mieli m oż
liwość poruszania  się kom unikacją 
publiczną, dlatego usiedli do rozmów 
z firmą Grzelak. - Zaproponowaliśmy, 
żeby weszli na te trasy, które obsługiwa
ły dotychczas JLA, żeby mieszkańcy nie 
zostali odcięci od transportu - mówi 
M ichał Surm a. - Po zebraniu m iesz
kańców  w Chrzanie, w ten sam dzień 
wieczorem przekazałem  inform ację 
panu Grzelakowi, że jes t większe za
potrzebowanie, bo ludzie jeżdżą nie

tylko ok. 7.00 rano, ale też po 5.00, 
ponieważ m uszą dostać się wcześnie 
do pracy czy lekarza. W  związku z tym  
wynegocjowaliśmy większą liczbę au
tobusów - dodaje urzędnik.

Uwagę zwraca ustna forma um o
wy z firm ą G rzelak, k tóra nie daje 
gminie żadnej ochrony przed nagłym 
zerwaniem porozum ienia. - Na razie 
nie m am y żadnego pisemnego porozu
mienia. Poprosiliśmy go, żeby rozpoczął 
usługi, żeby ludzie nie zostali odcięci 
od świata, a o pieniądzach będziemy 
rozmawiać później - wyjaśnia M ichał 
Surm a. - Wydaje m i się, że to je s t po 
ważna firm a - dodaje.

K iedy tra n sp o rt pub liczny  na  
terenie gminy Żerków obsługiw ały 
Jarocińskie Linie A utobusow e (też 
bez umowy), w ładze nie dopłacały 
do niego ani złotówki. Jak sytuacja 
będzie wyglądać w przypadku firmy 
Grzelak jeszcze nie w iadom o i o d 
pow iedzi na pew no nie poznam y

w styczniu. Być m oże w lutym  też 
nie. - M usimy sprawdzić temat bilan
sowania się, ale nie zrobimy tego po  
tygodniu czy dwóch. Trzeba poczekać 
kilka miesięcy - mówi sekretarz.

Z obecnej sy tuacji zad o w o lo 
ny jest m.in. Wojciech Raś. R adny 
z C hrzana  był jednym  z inicjatorów  
spotkania m ieszkańców z w ładzam i 
w swojej miejscowości i nadzwyczaj
nej sesji. - Gdyby się nie odbyła, kursów 
mielibyśmy mniej, bo pierwotna pro
pozycja zakładała tylko trzy połączenia

- mówi rajca. - Na razie nie p lanu
jem y  dalszych spotkań, aczkolwiek, 
jeśli mieszkańcy będą poszkodowani 
na przykład ceną biletów, będziemy 
interweniować - kontynuuje.

N a ten m om ent ceny biletów jed 
norazow ych, które zap roponow ała 
firma G rzelak są  o 30 gr wyższe (na 
jednorazow ym  bilecie) od tych, jakie 
oferowały do niedaw na linie 11 i 12 
JLA, ale mieszkańcy m ają lepsze po 
łączenie z sam ym  Żerkowem.

(seb)

Za podjęciem stanowiska ws. przywrócenia kursów Jarocińskich Linii 
Autobusowych na terenie gm iny Żerków w  m iejscowościach Pawło
w ice, Stęgosz, Chrzan i Bieździadów było dwóch radnych (Wojciech 
Raś, Ewa Kubacka), przeciwko - dziesięciu (Grzegorz Andraszak, Jan 
Barański, Bogdan Bożejewicz, Jarosław Kasprzak, Ewa Marek-Skiba, 
Zdzisław Paluszkiewicz, Maria Sołtysiak, Andrzej Stachowiak, Janusz 
Szóstek, Barbara Urbańska), a dw ie osoby wstrzym ały się od głosu 
(W ioletta Rogozińska-Świątek i Marzena Boruta).

► SPRAWCA BRUTALNEGO POBICIA SKAZANY

Kopnął kobietę w głowę. Ofiara nie chodzi i nie mówi
Na karę 3,5 roku pozbawienia wol

ności skazał jarociński sąd M ateusza F. 
24-latek kopnął w głowę 33-letnią kobie
tę. Po ponad 6 miesiącach od zdarzenia 
ofiara nie chodzi i nie mówi. Wymaga 
całodobowej opieki.

Prokuratura Rejonowa w Jarocinie 
zarzuciła Mateuszowi F. spowodowanie 
ciężkich obrażeń ciała u 33-letniej kobie
ty. Chodzi o zdarzenie z 1 sierpnia ubie
głego roku, do którego doszło w Parku 
Zwycięstwa w Jarocinie. Śledczy ustalili, 
że 24-latek kopnął w głowę kobietę. 
Spowodowało to u niej uraz w postaci 
krwiaka podtwardówkowego i obrzęk 
mózgu, co z kolei wywołało ostrą nie
wydolność oddechową i krążeniową. 
Lekarze ocenili, że życie poszkodowanej 
było zagrożone.

W minionym tygodniu 24-latek sta
nął przed jarocińskim sądem. Bezrobot
ny kawaler, pozostający w nieformalnym

związku, mający małe dziecko, przyznał 
się do stawianych zarzutów. Sędzia od
czytał zeznania, które oskarżony złożył 
w postępowaniu przygotowawczym. 
Wynikało z nich, że feralnego wieczoru 
wyjechał z domu rowerem, aby pojeź
dzić sobie po mieście. Najpierw był 
w Whisky Shopie, skąd udał się w kie
runku ulicy Hallera. Przejeżdżając przez 
Park Zwycięstwa spotkał pokrzywdzoną 
z innym mężczyzną. Zaczął z nią roz
mawiać m.in. o dzieciach. Miał jej robić 
wyrzuty, że tylko przez swoje nieodpo
wiedzialne postępowanie, nadużywanie 
alkoholu, straciła dzieci, które trafiły 
do domu dziecka. Po ostrej wymianie 
zdań był bardzo zdenerwowany, wsiadł 
na rower i jeździł po alejkach w parku. 
„W pewnej chwili, kiedy przejeżdżałem 
obok ławki, na której siedziała pochylona 
Dorota lewą nogą zahaczyłem ją  w Marz 
i uderzyłem stopą w  okolice twarzoczasz-

ki. Nie zrobiłem tego specjalnie ” - miał 
później zeznać.

- Czy oskarżony chce się ustosunko
wać do tych wyjaśnień? - zapytał sędzia 
Maciej Gruchalski. - To była moja linia 
obrony. Byłem zdenerwowany tą rozmową. 
Jest mi bardzo przykro z tego powodu, co 
się stało i chciałbym przeprosić rodzinę 
pani Doroty - mówił Mateusz F., kierując 
się do matki poszkodowanej kobiety.

W związku z wyznaniem oskar
żonego jego obrońca złożył wniosek 
o dobrowolne poddanie się karze. Za
proponował karę 3,5 roku pozbawienia 
wolności. - Wniosek jest surowy. Z  mojej 
strony czuję się niezręcznie, powinienem 
próbować bronić oskarżonego. (...) Spró
bować wywalczyć dla oskarżonego unie
winnienie, bo wątpliwości w tej sprawie 
mogłoby być dużo. Oskarżonego ruszyło 
sumienie. To sumienie, które zostało po
budzone w oskarżonym wzruszyło również

mnie - mówił Dariusz Gulcz, adwokat 
oskarżonego. Podkreślił, że wyrok w tej 
sprawie musi oddziaływać na społeczeń
stwo. - Taka kara będzie w wystarczający 
sposób odstraszającą. Pokazującą, że nie 
ma zgody na zachowania agresywne - 
kontynuował mecenas.

Prokurator nie sprzeciwił się wnio
skowi obrońcy 24-latka. Matka ofiary 
na pytanie sędziego odpowiedziała, że 
córka nadal jest w ciężkim stanie. - Wy
maga całodobowej opieki. Nie chodzi, nie 
mówi. Żaden szpital nie chce się podjąć 
rehabilitacji ze względu na stan córki. Co 
chwilę muszę wzywać pogotowie. M u
szę ją  odsysać. Ciągle ma temperaturę. 
Domagam się ja k  najwyższego wyroku, 
odszkodowania w wysokości 10 tys. zł 
i dożywotniej renty, bo o m  już nigdy do 
pracy mi nie pójdzie - mówiła zdener
wowana kobieta. Sędzia pouczył ją, że 
o rentę musi się starać w postępowaniu

cywilnym.
Sąd przychylił się do  w niosku 

obrońcy i skazał 24-latka na  3 lata i 6 
miesięcy pozbawienia wolności, orzekł 
nawiązkę na rzecz poszkodowanej w wy
sokości 10 tys. zł. W  uzasadnieniu sę
dzia podkreślił, że przyznanie się do 
winy wpłynęło na wymiar kary. - Sąd 
wymierzając karę musi rozważyć kilka 
elementów z jednej strony by była na tyle 
dolegliwa, aby w odczuciu społecznym 
była sprawiedliwa, żeby była przestrogą 
dla sprawców. Z  drugiej strony powinna 
to być kara, która ma na celu wychowanie 
sprawcy - podkreślił Maciej Gruchalski. 
Wskazał, że sąd przy wymiarze kary mu
siał uwzględnić przeszłość oskarżonego, 
który ma już kilka wyroków, w tym zwią
zanych z przemocą stosowaną wobec 
innej osoby.

Wyrok nie jest prawomocny.
(era)
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Pieniędzy na 500+ nie brakuje
Praw ie 23 m iliony  z ło tych  

z programu 500+ trafiło do miesz
kańców gminy Jarocin od kwiet
nia do końca grudnia 2016 roku.
Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w ypłacił p o n ad  45 
tysięcy świadczeń.

W sparciem  objętych zosta ło  
p o n ad  3 tysiące rodzin . C zęść 
decyzji o przyznanie św iadczenia 
m usia ł w ydać m arsza łek  w oje
w ództw a wielkopolskiego. D oty
czyły one dzieci, których rodzice 
przebyw ają za granicą. - W takich 
przypadkach kom plet d okum en
tów przesyłany je s t do Regional
nego Ośrodka Polityki Społecznej 
w Poznaniu, aby ten ustalił, czy 
w danym  przypadku m ają zasto-

► Decyzje przyznające świadczenie z programu 5 0 0 +  obowiązują 
do końca sierpnia, dlatego najpóźniej w  tym miesiącu trzeba 
złożyć wniosek na kolejny okres.

► 31 min 200 tys. zł potrzebuje Miejsko-Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w  Jarocinie na wypłatę świadczeń z „ 5 0 0 + "  
w  2017 roku. Pieniądze przekazywane są z budżetu państwa
w  miesięcznych transzach - styczniowa została już przelana na 
konto MGOPS-u i w yp łaty odbywają się na bieżąco.

Dane dotyczące świadczeń z Programu Rodzina 5 0 0 +  (świadczenia wychowaw
cze) z Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarocinie od kwietnia
do końca grudnia 2 0 1 6  r.
- liczba świadczeń wychowawczych 4 6 .1 0 4

w tym  na pierwsze dziecko 1 9 .9 3 2
- liczba rodzin objętych świadczeniem wychowawczym  od 3 .2 9 6  do 3 .3 3 9
- liczba dzieci objętych świadczeniem wychowawczym  od 5 .0 8 4  do 5 .1 5 2
- ogólna kwota wypłaconych świadczeń wychowawczych 2 2 .9 8 1 .0 6 2  zł
- liGzba decyzji przyznających prawo do świadczenia wychowawczego

wydanych przez marszałka województwa w ielkopolskiego 10
- liczba wniosków oczekujących na rozpatrzenie 92

w tym  przez marszałka województwa w ielkopolskiego 55

sowa nie przep isy  o koordynacji 
systemów zabezpieczenia społecz
nego  - tłu m aczy  K inga M róz , 
k ierow niczka dzia łu  św iadczeń 
M G O PS-u.

Zdaniem  Igora A rm ona, dy
rektora jarocińskiego M G O PS-u 
jedynym widocznym efektem pro
gram u 500+ w gminie Jarocin jest 
jak na razie 10 - 15-procentowy 
spadek liczby rodzin, które korzy
stają z opieki społecznej. - Jednak  
sytuacja się poprawiła i dochody 
rodzin się na tyle zwiększyły, te  zre
zygnowały one z tej doraźnej pomocy, 
którą dla nich świadczyliśmy - tłu 
maczy szef M G O PS-u. - Choć jest 
nadal wiele takich rodzin, które po 
bierają zasiłek z programu 500plus

i korzystają z  naszych świadczeń. 
Trzeba pamiętać, ze 500plus nie jest 
wliczane do dochodu i nie wpływa 
na jego poziom  przy przyznawaniu 
innych zasiłków z opieki społecznej
- podkreśla A rm on.

Jarociński M G O PS nie odno 
tował przypadków niewłaściwego 
wykorzystania środków z „5 0 0 + ”.
- Nie mieliśmy takich przypadków, 
żeby na przykład świadczenie p ie
niężne zamieniać na pom oc rzeczo
wą. W tych rodzinach, co do których 
mieliśmy wątpliwości, byli asystenci 
i oni pilnowali tego, żeby te środ
ki były wydatkowane we właściwy 
sposób - zapew nia dyrektor opieki 
społecznej.

ANNA KO N IECZN A

KOTLIN

Wybredni 
przez 500+

4.671.423 zł wydano na program 500+ w ubie
głym roku w gminie Kotlin. W ocenie osób zajm u
jących się pom ocą społeczną dzięki rządow em u 
projektowi popraw iła się sytuacja ekonom iczna 
wielu rodzin, ale nie brakuje i takich, którzy są 
wybredni.

Jakie są efekty programu w gminie Kotlin? - Nie 
zauważyliśmy zmniejszenia ilości osób korzystających 
z innych form  pomocy. Może nieznacznie spadła ilość 
wniosków o dofinansowanie posiłków  w szkołach. 
Ale to nie jest znacząca różnica, bo okazało się, że 
część osób zapomniała złożyć wnioski. Cały czas one 
jeszcze wpływają - wyjaśnia Ewa Kasołka, kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie. 
W jej ocenie rodzinom poprawił się poziom życia.
- Dla wielu jest to znaczące wsparcie. Od osób, które 
nie korzystają z innych form  pomocy słyszałam, że 
i tak inwestowali w dziecko, a teraz jest im znacznie 
łatwiej opłacić dodatkowe zajęcia, jakiś wyjazd czy 
sfinansować leczenie - dodaje szefowa G OPS-u.

Podobnie dobrze o programie wypowiada się 
Czesław Nawrot, prezes kotlińskiego Towarzystwa 
Walki z Kalectwem, które zajmuje się dystrybucją 
żywności dla osób potrzebujących. Czy spadła 
ilość zgłaszających się po artykuły spożywcze?
- Mniej może nie, ale ludzie są bardziej wybredni. 
Oczywiście nie wszyscy. Są tacy, co dokładnie ana
lizują składniki, czy makaron jest 4- czy 5-jajeczny. 
/  to ju ż  zaczyna m ieć bardziej negatywne skutki. 
Wcześniej ludzie tak się nie zachowywali. Brali 
każdą ilość, a teraz ju ż  nie - zauważył Czesław  
Nawrot. - Z  tego, co słyszę, program rozwiązał 
pewne rodzinne problemy, chociażby spłatę zadłu
żenia. Jednak nie zauważyłem, aby pieniądz:e były 
marnotrawione. Każdy z naszych podopiecznych 
podkreśla zalety tego programu i przydatność tych 
pieniędzy na co dzień - ocenia prezes T W K

(era)

653
rodziny są objęte program em  5 0 0 +  
w  gm inie Kotlin

1.040
dzieci o trzym uje świadczenia, w  tym  550 
świadczeń wypłacanych jest już na pierwsze 
dziecko, 219 dzieci to  jedyne dziecko 
w  rodzinie

520.000 zt
praw ie tyle wypłaca się co miesiąc kotlińskim  
rodzinom

4.671.423 zt
tra fiło  do rodzin z gm iny Kotlin w  ubiegłym  
roku z programu 5 0 0 +

Miliony na dzieci
Podsumowaliśmy, ile pieniędzy otrzymały rodziny z dziećmi mieszkające w  powiecie jarocińskim i gminie 
Nowe Miasto. Kwota jest oszałamiająca. Gdzie są te pieniądze? Na co zostały wydane? Część osób 
inwestuje w dzieci - na dodatkowe zajęcia, wyjazdy na wakacje, leczenie. Inni, jak twierdzą, zadbali 
o podwyższenie standardu życia rodziny - czyli zakupili nowe sprzęty AGD, samochody, komputery, 
przeprowadzili remonty itp. Są też tacy, którzy po prostu wydają je na bieżące potrzeby oraz spłatę długów.

\

Tyle dostali w ramach 
programu „500+ " 

w 2016 r.
JAROCIN

3 .3 3 9  ro d z in  
23 m in  zł

JARACZEWO;
7 5 0  ro d z in  

5 r2 m in  zł

KOTLIN
65 3  r o d z in y  

4 r7 m in  zł

NOWE MIASTO 
. NAD WARTA

7 7 3  r o d z in y  
5r5 m in  zł

ŻERKÓW 
1 .4 4 0  ro d z in  

6 ,5  m in  zł

http://www.jarocinska.pl
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NOWE MIASTO

Rekordziści dostali z ośrodka pomocy 
prawie 14 tys. zł

620 tysięcy złotych wydaje średnio 
każdego miesiąca Gminny Ośrodek Po
mocy Społecznej w Nowym Mieście na 
wypłatę świadczenia wychowawczego.

773 rodziny są uprawnione w gmi
nie do świadczenia wychowawczego 
w ram ach program u „ 5 0 0 + ”. Żyje 
w nich 1.302 dzieci.

OPS odnotow ał spadek przyzna
nych zasiłków okresowych. - Mniej 
rodzin ubiegało się o przyznanie tego 
świadczenia - przyznaje Iwona Goliń- 
ska, dyrektorka G m innego O środka 
Pomocy Społecznej w Nowym M ie

ście. W  2015 roku wypłacona kwota 
zasiłków okresowych wyniosła 420.664 
zł, a w 2016 roku - 259.577 zł, czyli 
spad ła  o 161.087 zł. - Nie oznacza 
to, że niektóre rodziny pom im o przy
znanego świadczenia wychowawcze
go nie ubiegały się o przyznanie zasił
ku okresowego - dodaje dyrektorka. 
Mniejszy spadek zanotow ano w za
kresie o p łacan ia  posiłków  w szko
le - w 2015 roku wydano 72.811 zł, 
a w 2016 roku - 62.140 zł. Różnica 
wyniosła 10.671 zł.

P rogram  „ 5 0 0 + ” m a wpływ na

zmniejszenie liczby osób korzystają
cych z pomocy społecznej. Nie m a to 
odzwierciedlenia w liczbie przyzna
nych zasiłków celowych. W 2015 roku 
wydano na pom oc w formie zasiłków 
celowych 149.761 zł, a w 2016 roku 
- 148.228 z ł.-Jest to związane z udziele
niem najczęściej pomocy na zakup opału, 
leków i leczenie niejednokrotnie dla osób 
nie korzystających ze świadczeń pomocy 
społecznej w ciągu roku, a zgłaszających 
się w okresie jesienno-zimowym z wnio
skiem o pomoc na opał - mówi szefowa 
opieki społecznej. - W  przeważającej czę

ści są to osoby starsze, niepełnosprawne, 
samotne, utrzymujące się z niewielkich 
emerytur. Osoby te po zakupieniu po
trzebnych leków, opłaceniu niezbędnych 
rachunków, zakupie żywności nie stać na 
zakup opahi na zimę.

Dyrektorka zauważyła, że program 
„ 5 0 0 + ” m a wpływ na zmniejszenie 
pom ocy finansowej rodzinom  - śred
nio o 30%. Największa pom oc, jaką 
otrzym ała jedna  z rodzin, w yniosła 
13.749,50 zł w ciągu trwania programu 
w 2016 roku.

(akf)

ok. 5,5 min i ł wydanych zostało od kw ietnia do grudnia 
na w ypła tę  świadczeń w  ramach Programu 
„5 0 0 + "

3.500 zt tyle miesięcznie otrzymuje jedna z rodzin w  ramach
Programu „5 0 0 + " , w  sumie - łącznie z innymi 
świadczeniami - 5.300 zł

ŻERKÓW

27 tys. zł dla jednej rodziny
6 .496 .588  zł w y n io s ła  kw o ta  

św iad czeń  w y p łaco n y ch  w 2016 
roku w ram ach program u rządow e
go 500+  w gminie Żerków. Z pom o
cy skorzystało 1.551 dzieci z 1.440 
rodz in . W 2017 roku w budżec ie  
p rzew idziano na ten cel ponad  11 
min zł (11.304.548 zł), ale zdaniem  
C zesław y  G ro d zk ie j, k ie row n ika

M ie jsk o -G m in n eg o  O śro d k a  P o 
mocy Społecznej, kw ota na koniec 
2017 roku będzie zdecydowanie więk
sza. N ajw yższe m iesięczne św iad
czenie na dzieci w ynosiło 3 tys. zł. 
Taką sum ę w ypłacano w 2016 roku 
trzem rodzinom .

55 tysięcy złotych, w tym 27 tys. 
zł w ram ach 5 0 0 + , w yniosła m aksy

m alna sum a św iadczeń rodzinnych 
i wychowawczych wypłaconych jed 
nej z rodzin w całym zeszłym roku.
- W iększość tych, k tóre korzysta ły  
z różnych fo rm  naszego wsparcia - 
zasiłków  okresowych czy celowych
- nadal zwracają się o taką pomoc. 
L iczb a  w n iosków  zm n ie jszy ła  się  
w stopn iu  m in im a lnym . Być m oże

wynika to z mentalności, że jeśli ko
m uś się coś należy, to po  prostu ko 
rzysta z tego. Faktem jest, że luksusów  
w tych rodzinach nie ma. Zdarza się 
też, że mają duże zaległości w opła
tach za wodę, kanalizację i śm ieci. 
Często mają też kredyty - podkreśla 
Czesław a Grodzka.

(Is)

O G Ł O S Z E N I E

Szybko gotówka no pilne uuydotki
Prosto i wygodnie!

M ożesz o trzym ać naw e t do 100 000 z ł, 
a do 3500 z ł -  w y sta rczy  o św iad czen ie .

Jak to działa?
Prosto, szybko i na jasnych zasadach:

W p ie n ią d ze  m ożesz o trz y m a ć  po dcza s  je d n e j w iz y ty  
w  p la c ó w c e  Banku P o c z to w e g o  lu b  P o cz ty  Po lskie j

w ys o k o ś ć  ra ty  d o pa su je sz  d o  w ła s n y c h  m o ż liw o ś c i

► g o tó w k ę  m ożesz p rze zn aczyć  na d o w o ln y  cel

& Czekam y w  p laców kach  Banku w  Tw o je j oko licy : 

Jarocin, al. Niepodległości 13, tel. 785 897 303,785 897 302

oraz na najbliższej Poczcie. Bank Pocztow y

Bank Pocztowy to bezpieczny bank o wyłącznie polskim kapitale. Informacje zawarte w niniejszym materiale reklamowym nie stanowią oferty w rozumieniu art. 66 Kodeksu cywilnego. Informacja na podstawie arb 7 ust. 4 i 5 Ustawy o kredycie 
konsumenckim z dnia 12 maja 2011 r. (t.j. Dz.U. z 2016 r, poz. 1528): Poczta Polska S.A. jest uprawniona do dokonywania w imieniu I na rzecz Banku Pocztowego S.A. czynności faktycznych i prawnych związanych z przygotowaniem, oferowaniem 
lub zawarciem umów w zakresie kredytów/poźyczek konsumenckich i umów rachunku bankowego. Poczta Polska S A  nie współpracuje z innymi kredytodawcami niź Bank Pocztowy S A  Ostateczna decyzja i warunki kredytowania uzależnione są 
od indywidualnej oceny Klienta, w tym jego zdolności i wiarygodności kredytowej. Zmiana oprocentowania udzielonego kredytu/poźyczki wpływa na koszt obsługi udzielonego kredytu/pożyczki oraz na wysokość rat kredytowych. Maksymalna 
kwota brutto udzielonego kredytu wynosi 100 000 zł. O szczegóły oferty zapytaj doradcę na każdej Poczcie lub w placówkach Banku Pocztowego.

W ięcej na w w w .p o c z to w y .p l

http://www.jarocinska.pl
http://www.pocztowy.pl
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Robert Kaźmierczak, II z-ca burmistrza Jarocina (w trakcie dyskusji o festiwalu)

„D u ża  część ja roc iń sk ie j pub liczności, to są  ci, k tórzy pam ię ta ją  je szcze  
fes tiw a le  z  la t 8 D-tych i bez span ia  w  nam iocie  w krzyżu  ich łupie j u z  .

kilom etrów  prze
jechał rowerem 
Zbigniew Kaczma
rek, przewodniczący 
osiedla 1000-lecia

KOTLIN

Dziadostwo na Dworcowej 
i Konopnickiej
J Przebudowę ul. Dworcowej w Kotlinie przewidziano w tegorocznym budżecie gminy. Zaplanowana inwestycja 
podzieliła radnych. Tomasz Graczyk apelował, aby nie szczędzić na zadaniu i wykonać je kompleksowo. 
Jego zamiary temperował Krzysztof Szyszka, któiy twierdził, że w Kotlinie wiele ulic wymaga remontu.

Ponad 1,5 min zł zapisano w te
gorocznym planie finansowym gminy 
Kotlin na budowę dróg i chodników. 
Znalazła się w nim przebudowa jednej 
z bardziej strategicznych ulic w stolicy 
gminy - Dworcowej, przy której znaj
dują się sklepy, apteka, przychodnia 
i agencja pocztow a. Ze względu na 
usytuowanie tylu instytucji jest ona 
jedną z bardziej zatłoczonych w K o
tlinie. Już w poprzednim  roku rozpo
częły się dyskusje, jak usprawnić na 
niej ruch kołowy. Wójt M irosław  Pa- 
terczyk zaproponow ał wprowadzenie 
ruchu jednokierunkowego na odcinku 
od krajowej „11” do skrzyżowania 
z ul. Norwida. Póki co w łodarz nie 
otrzym ał decyzji stosownej komisji.

Prócz częściowej zm iany o rg a 
nizacji ruchu w ładze p lanu ją  m o 

dernizację w spom nianego ciągu, na 
którą przewidziano 100 tys. zł. Radny 
T om asz G raczyk p rzypom niał, że 
początkowo rozw ażano przekazanie 
na ten cel 150 tys. zł, ale rozum ie, że 
środki zostały zmniejszone. Apelował, 
aby nie rezygnować z budowy kanali
zacji deszczowej, a w razie potrzeby 
wygospodarować w budżecie do d a t
kowe pieniądze, aby jak  najbardziej 
ulepszyć Dworcową.

W odpowiedzi wójt podkreślił, że 
jem u również zależy na całościowym 
rozw iązaniu  problem u. - Wniosek 
radnego Graczyka jest ja k  najbardziej 
uzasadniony. Jest to jedna z kluczowych 
ulic gminy i dobrze byłoby jakbyśmy  
w tej kadencji tę ulicę uporządkowali 
- zaznaczył Tomasz Kosiński, prze
wodniczący Rady Gminy Kotlin.

Z kolei Krzysztof Szyszka stwier
dził, że w Kotlinie jest wiele dróg do 
w yrem ontow ania. - Jest nietknięta  
ulica Hugo Kołłątaja. Ludzie się tam  
topią. Jest robiona etapami i też można 
sobie powiedzieć, że ja  chcę tam sobie 
kompleksowo zrobić i przeznaczyć 300 
tys. zł. Następną ulicą jest Krasickiego. 
(...) Pewnie, że można na jedną drogę 
przeznaczyć wszystkie pieniądze z dróg 
i zrobić ją  kompleksowo. Wydaje m i 
się, że Kotlin je s t na tyle dużą miej
scowością, że trzeba racjonalnie inwe
stować - ocenił wiceprzewodniczący 
rady.

R adny G raczyk  stw ierdził, że 
rozum ie stanowisko swojego przed
mówcy, ale jego zdaniem  na tej ulicy 
,jes t dziadostw o”. - Jak jes t większa 
nawałnica, to nie idzie tą drogą prze

jechać. Z  tego względu wnioskuję m.in.
0 deszczówkę, żeby zam knąć tem at 
Dworcowej. To je s t nasza reprezen
tacyjna ulica - dowodził najm łodszy 
radny.

- Jeżeli mówimy że jest dziadostwo, 
to ja  powiem, że na ul. Konopnickiej 
też jest dziadostwo, bo właścicieljednej 
z posesji po każdej burzy m usi wzywać 
straż pożarną, bo kanalizacja nie po 
trafi odebrać wody - dorzucił Szyszka. 
W ójt p ró b o w a ł s tu d z ić  em ocje
1 stwierdził, że każda inwestycja przy
nosi w ym ierną korzyść d la  m iesz
kańców. -Jeżeli państwu przeszkadza 
ta ulica, to nie musicie je j robić. Ona 
nie je s t moja. Nigdy nie będzie. Nie 
musicie je j zaczynać - skom entow ał 
Graczyk.

(era)

Gdzie będą 
wybudowane nowe 
drogi i chodniki?
• chodnik wraz z barierką 

zabezpieczającą przy stawie 
w  Orpiszewku - 1 1 .0 1 9 ,8 7  zł

• chodnik do placu zabaw 
w  Wyszkach - 2 .8 0 0  zł

• przebudowa drogi w W ilczy 
od św ietlicy - (7 8 0  m)
- 1 8 0 .0 0 0  zł

• droga w Kotlinie na działce 
4 4 2 /1 , 4 4 2 /2  (1 0 0 ) m
- 1 0 0 .0 0 0  zł

• miejsca postojowe przy
ul. Konopnickiej w Kotlinie
- 2 5 .0 0 0  zł

• przebudowa ul. Teodorowskiej 
wraz z budową chodnika
- 2 0 0 .0 0 0  zł

• przebudowa drogi gm innej 
w  Wyszkach - 1 8 0 .0 0 0  zł

• przebudowa drogi
w  Racendowie - (6 5 0  m)
- 2 5 0 .0 0 0  zł

• przebudowa drogi
w Wysogotówku - (6 5 0  m)
- 1 5 0 .0 0 0  zł

• przebudowa drogi na działce 
nr 139  oraz 71 w Kotlinie
- 1 0 0 .0 0 0  zł

• przebudowa drogi w Woli 
Książęcej na działce nr 42
- 1 5 0 .0 0 0  zł

• przebudowa ul. Dworcowej 
w  Kotlinie - 1 0 0 .0 0 0  zł

• przebudowa ul. Kołłątaja
' w  Kotlinie (etap I) - 1 0 0 .0 0 0  zł

JARACZEWO

- Oj, ju ż  ładnych kilka lat tych 
gabinetów w ośrodku zdrowia tu 
nie ma... - przyznaje Beata R a
tajczak z Ruska, gdy pytam y ją  
o całą sprawę. Podobnie jak inni 
mieszkańcy podkreśla, że przywró
cenie stomatologa oraz ginekologa 
z pewnością jest potrzebne. - Sporo 

je s t kobiet, które mogłyby z tego 
korzystać, także dzieci, jeśli chodzi 
np. o stomatologa - wylicza.

O tym, że przywrócenie wspo
mnianych gabinetów  w ośrodku 
zdrowia w Rusku jest ważne, mówi 
także sołtys wsi, Anna Wierzowiec- 
ka. - Dzieci nie mają dziś odpowied
niej opieki stomatologicznej, a z do
jazdam i do Jarocina bywa różnie 
- przypomina. - Powrót tych gabine
tów byłby w interesie tak naprawdę 
całej gminy, także pobliskiej Potarzycy 
z gminy Jarocin - tłumaczy.

Postulaty mieszkańców trafiły 
niedaw no na forum  publiczne za 
sprawą radnego Edm unda Kowal
czyka z Noskowa, który w jednej 
ze swoich interpelacji apeluje do 
władz gminy o pomoc. - Kiedyś ga
binety były i miały się dobrze, później 
zostały niestety zlikwidowane i od  
dłuższego czasu brakuje ludziom  
opieki w tym zakresie. Warto, by 
gmina pomogła - podkreśla rajca.

Burmistrz Jaraczewa wyjaśnia, 
że przywrócenie w spom nianych 
gabinetów  nie leży bezpośrednio 
w kom petencjach  gminy. Poza 
tym w prost mówi, że szanse na 
to wydają się dziś, mówiąc deli
katnie, m inim alne. - Przecież tam  
je s t jedynie wolne pomieszczenie,

Czy do ośrodka zdrowia w  Rusku 
w róci stomatolog i ginekolog?

Mieszkańcy gminy Jaraczewo proszą o pomoc w przywróceniu gabinetu 
stomatologicznego i ginekologicznego w ośrodku zdrowia w Rusku. - Tu chodzi nie 
tylko o zdrowie mieszkańców naszej wsi, ale całej okolicy - zaznaczają interweniujący.

pusty pokój, dosłownie bez żadnego 
sprzętu. Lekarz, który zdecydowałby 
się na założenie tam  np. pryw at
nego gabinetu m usiałby wyłożyć 
naprawdę ogromne pieniądze na 
jego wyposażenie. Konia z rzędem  
temu, kto byłby gotów zainwestować 
np. milion złotych, w takim miejscu, 
zwłaszcza w odniesieniu do liczby 
mieszkańców, którzy mogą później 
z tego korzystać - argumentuje D a
riusz Strugała.

Jak przypom ina, walczył kie
dyś o stom atologa z Narodowym 
Funduszem  Zdrowia, jednak sta
rania ostatecznie spełzły na ni
czym. Jak wówczas zaznaczano, 
istnieją bowiem odpowiednie prze
liczniki odnośnie m.in. obłożenia 
osób w danym  obwodzie. - U nas 

je s t niestety za mały obwód - argu
mentował włodarz podczas jednej 
z sesji rady gminy.

O stateczn ie , po  dyskusjach 
z radnym  Kowalczykiem, który 
dość  m ocno  lobbuje  za  w spo 
m nianym i g ab ine tam i, u s ta lo 
no, że gm ina może podjąć kroki 
związane np. z podaniem w prasie 
ogłoszenia o wolnym pomieszcze
niu z przeznaczeniem  na gabinet 
stomatologiczny.

Sam i m ieszkańcy także nie 
sk łada ją  b ron i. - W pierw szym  
kwartale tego roku zorganizujemy 
spotkanie wiejskie, na które zapro
sim y pana burmistrza. Myślę, że 
będzie to też dobra okazja, by na ten 
tem at porozmawiać - zapow iada 
sołtys Ruska.

JA K U B  NOW AK

http://www.jarocinska.pl
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zdarzeń odnotowała 
w  m inionym roku 
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Stanisław Martuzalski, radny powiatu jarocińskiego, były burm istrz 
Jarocina i starosta jarociński

„ Z arządzan ie  sa m o rzą d em  je s t  w ie lką , fa n ta s tyc zn ą  przygodą , 
ale przygodą  dla  dużych chłopców. ” INFORMACJE

► NOWE WYNAGRODZENIA JAROCIŃSKICH RADNYCH

Podnieśli sobie diety
J Od prawie 2 do 1,4 tys. zł wynosi wysokość nowych diet jarocińskich radnych.

Wysokość diet (nieopodatkowanych) 
radnych Rady Miejskiej Jarocina

Okazuje się, że zasada, którą przyjęli 
przy ich ustalaniu spowodowała, że jed
nym wzrosło miesięczne wynagrodzenie, 
a innym zostało obniżone.

Odpowiedzialność za nowy sposób 
naliczania stawek wziął na siebie prze
wodniczący rady. Rajmund Banaszyński 
w yjaśnia, że diety zostały  zm ienione 
głównie pod kątem członków komisji 
rewizyjnej (gremium kontrolne rady - 
przyp. red.). - Bezspornym jest fakt, że 
członkowie tej komisji są obarczeni dużo 
większym ciężarem związanym z wagą pod

noszonych kwestii w trakcie prac komisji, 
ja k  i w związku z częstotliwością spotkań tej 
komisji - argumentuje szef rady. I tak die
ta przewodniczącego komisji rewizyjnej 
Jana  Krakowiaka wzrosła z 1.387,50 zł 
do 1.700 zł.

D rugim  argum entem  za zm ianą  
uchwały w sprawie diet była kwestiono
w ana przez radnych wysokość potrąceń 
za nieobecność na posiedzeniach, która 
w ich ocenie była zbyt restrykcyjna. - Na 
przykład krótkotrwała niedyspozycja zdro
wotna mogła spowodować, że nawet jeśli

radny przez 21  dni w miesiącu sumiennie 
wykonywał swoje obowiązki, a przez 3 dni 
z powodu niedyspozycji nie uczestniczył 
w posiedzeniach, tracił dietę w całości. 
Biorąc to pod  uwagę zdecydowałem się 
obniżyć wysokość potrąceń - tłum aczy 
B anaszynski. - Uważam, że nowe za
sady są właściwe, a ich wysokość będzie 
wystarczającym bodźcem dyscyplinującym 
frekwencję radnych - uważa szef rady.

Nowe zasady naliczania diet jarociń
skim radnym  obow iązują od początku 
roku. (ann)

2.013,10 z ł
wynosi - zgodnie z przepisami 
- maksymalna wysokość, jaką 
można wypłacić radnemu Rady 
Miejskiej Jarocina.

► Wysokość diet radnych zależy od 
poziomu minimalnego wynagro
dzenia, które obowiązuje w danym 
roku. Diety są nieopodatkowane, 
czyli w pełnej wysokości trafiają do 
kieszeni radnych.

► Dieta jarocińskich radnych 
nie była zmieniana od 
listopada 2007 r. Wtedy 
minimalne wynagrodzenie 
brutto wynosiło 936 zł.
W tym roku to 2.000 zł.

Za każdą nieobecność potrąca się:
► PRZED ZMIANĄ
• za nieobecność na sesji rady m iejskiej równowartość 

0,25-kro tności m inim alnego miesięcznego 
wynagrodzenia za pracę

• za nieobecność na posiedzeniu kom isji rady m iejskiej 
równowartość 0 ,20-kro tności m inimalnego 
miesięcznego wynagrodzenia za pracę

► PO ZMIANIE
• za nieobecność na sesji rady m iejskiej równowartość 

0,15-kro tności m inim alnego miesięcznego 
wynagrodzenia za pracę

• za nieobecność na posiedzeniu kom isji rady m iejskiej 
równowartość 0 ,10-kro tności m inim alnego 
miesięcznego wynagrodzenia za pracę

P R Z ED  ZM IANĄ POZMIANIE

PAWEŁ ADAMKIEWICZ
wiceprzewodniczący rady miejskiej

1 .8 5 0 ,0 0  Zł 1 .8 0 0  Zł

RAJMUND BANASZYŃSKI
przewodniczący rady miejskiej

1 .9 8 7 ,2 6  zł 2 .0 1 3 , lO z ł

JÓZEF BAUMAN, radny 1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .4 0 0  zł
LIDIA CZECHAK, radna 1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .4 0 0  zł
LECHOSŁAWA DĘBSKA
wiceprzewodnicząca rady miejskiej

1 .8 5 0 ,0 0  zł 1 .8 0 0  zł

ROMUALD GRUCHALSKI
przewodniczący komisji 
spraw społecznych

1 .3 8 7 ,5 0  zł 1 .6 0 0  zł

MARIUSZ KAŹMIERCZAK
wiceprzewodniczący komisji rewizyjnej

1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .6 0 0  zł

RYSZARD KOŁODZIEJ, radny 1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .4 0 0  zł
JAN KRAKOWIAK
przewodniczący komisji rewizyjnej

1 .3 8 7 ,5 0  zł 1 .7 0 0  zł

TADEUSZ KUBERKA
wiceprzewodniczący komisji rozwoju

1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .5 0 0  zł

IRENEUSZ LAMPRECHT
przewodniczący komisji rozwoju

1 .3 8 7 ,5 0  zł 1 .6 0 0  zł

DANUTA MAĆKOWIAK, radna 1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .4 0 0  zł
PRZEMYSŁAW MASŁOWSKI
wiceprzewodniczący komisji 
spraw społecznych

1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .5 0 0  zł

ANNA PIASECKA, radna 1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .4 0 0  zł
ZDZISŁAWA PILARCZYK
przewodnicząca komisji 
budżetu i finansów

1 .3 8 7 ,5 0  zł 1 .6 0 0  zł

MARCIN PÓŁROLNICZAK, radny 1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .4 0 0  zł
ANDRZEJ SKRZYPCZAK
wiceprzewodniczący komisji 
budżetu i finansów

1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .5 0 0  zł

MACIEJ ŚLEDZIANOWSKI .
wiceprzewodniczący komisji oświaty, 
kultury i sportu

1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .5 0 0  zł

MAREK TOBOLSKI
przewodniczący komisji oświaty, 
kultury i sportu

1 .3 8 7 ,5 0  zł 1 .6 0 0  zł

ZDZISŁAW WOJCIECHOWSKI, radny 1 .2 0 2 ,5 0  zł 1 .4 0 0  zł

Budżet bez szaleństw, 
ale mają go doładować

Ponad 730 tys. zł na drogi, prawie 
dwa miliony na oczyszczalnię, kanali
zację i wodociągi. Kolejne dwa miliony 
na budowę przedszkola. Tegoroczny 
budżet Jaraczewa został przyjęty przez 
radnych jednogłośnie.

- Na razie nie szalejemy, to fakt. Sta
raliśmy się jednak podejść do wydatków 
racjonalnie, głównie za sprawą braku 
informacji odnośnie przyszłych środków 
zewnętrznych, o jakie będziemy mogli się 
jako gmina starać. Owszem, mogliśmy 
już dziś wpisać pewne inwestycje licząc 
na dofinansowanie, woleliśmy jednak 
uniknąć sytuacji, gdy pieniędzy zabrak
nie i trzeba się będzie późjiiej wycofy
wać - komentuje burmistrz Dariusz 
Strugała.

Przyjęty niedawno przez radnych 
budżet na 2017 rok wprost nazywa

„ostrożnościowym”. Podkreśla jednak 
przy tym, że stanowi on pewien punkt 
wyjścia do dalszych działań.

Sami rajcy apelują zresztą, by 
podjąć kolejne dyskusje w sprawie 
inwestycji w okolicach lutego. - Kilku 
miejscowości pod tym względem w bu
dżecie brakuje, dlatego w miarę nowych 
środków powinniśmy się ponownie spo
tkać i to przedyskutować - zaznacza 
wiceprzewodniczący rady, Roman 
Matuszak.

Sam włodarz nie ukrywa z ko
lei, że jest pozytywnie zaskoczony 
dociekliwością radnych w związku 
z wnioskami, jakie składali oni sami 
czy poszczególne sołectwa. - Z  roku 
na rok są coraz bardziej szczegółowe 
i bardzo dobrze przygotowane, jestem  
naprawdę pod wrażeniem tego, że

świadomie decydujemy o konkretnych 
kierunkach rozwoju gminy - zaznacza 
Strugała. Przyznaje przy tym, że dal
sze dyskusje na pewno się odbędą. 
- Myślę, że w marcu możemy ten budżet 
„doładować” - ocenia.

Jedną z kluczowych kwestii, które 
mogą jeszcze wpłynąć na wydatki 
gminy, są sprawy związane z oświatą. 
Prawdopodobnie jeszcze w styczniu 
mogą rozstrzygnąć się niejasności 
odnośnie przyszłego funkcjonowania 
sieci gminnych szkół po reformie. 
Sprawa została także poruszona na 
ostatniej sesji przez członków Komisji 
Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych. 
Mimo pozytywnej opinii odnośnie 
budżetu na 2017 rok, jej członkowie 
zaapelowali o „racjonalny podział” 
na poszczególne placówki. cjan)

NAJWAŻNIEJSZE INWESTYCJE W BUDŻECIE JARACZEWA
730 tys. zł przeznaczono na drogi w  budżecie Jaraczewa na 2 0 1 7  rok 
2 min zł na budowę przedszkola w  Jaraczewie
1,5 min zł na budowę kanalizacji sanitarnej w  Noskowie wraz z przyłączeniem 

do istniejącej infrastruktury Góra - Brzostów 
330 tys. zł na przebudowę sieci wodociągowej w  Goli 
150 tys. zł na budowę gm innej oczyszczalni ścieków

http://www.jarocinska.pl
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DINO to polska dynamicznie 
rozwijająca się sieć m arketów spożywczych.

O becn ie  poszuku jem y osób na stanow iska:

Inform atyk
oraz

Młodszy Inform atyk
Miejsce pracy: Krotoszyn

• A trakcy jne  w a ru nk i finansow e  
• M ożliw ość zdobycia  b o g a te go  dośw iadczen ia  w  branży IT

A p likow an ie  przez stronę in te rn e to w ą  
w  w  w . m a  rk e td in o .p l (za kład ka „ Ka riera")

lub na e -m ail: p ra c a @ m a rk e td in o .p l
(w ty tu le  nazwa stanow iska)

DINO POLSKA S.A. 
ul. Ostrowska 122, 63-700 Krotoszyn

u . y  the n atu rę  n e tw o rk *
i i

Europlant Group

P h y to p h a rm  K lę k a  S .A . je s t  je d n ą  z n a jszy b c ie j ro z w ija ją c y c h  s ię  firm  fa rm a c e u ty c z n y c h  s eg m e n 
tu  OTC w P olsce S p ec ja lizu je  się w lekach  n a tu ra ln y c h . W p o rtfe lu  firm y  zn a jd u je  s ię  w ie le  znanych  
i cenionych leków o w iodącej pozycji w  swoich kategoriach terapeutycznych, mm.: Bioaron C, Bronchosol, Dentosept 
Firma Phytopharm wchodzi w  sktad międzynarodowego koncernu the Naturę NetWork, jednego z liderów w  przemyśle 
surowców zielarskich na świecie, a jej filozofią  dzia łania  jes t tworzenie preparatów, które łączą  w sobie tradycję  

fitoterapii i najnowsze badan ia naukowe

Firma zaprasza do udziału w procesie rekrutacji kandydatów w celu zatrudnienia na stanowisku:

M echanik
Miejsce pracy: Klęka, woj. wielkopolskie

Z a k re s  w y k o n y w a n y c h  o b o w ią z k ó w :

- U trzym anie  w  ruchu , n apraw ę, konserw ację urządzeń i insta lac ji procesow ych

- D okonyw anie regularnych przeg lądów  m aszyn i u rządzeń produkcyjnych
- Prowadzenie dokumentacji produkcyjnej związanej z wykonywanymi obowiązkami na stanowisku
- D ążen ie  do zapob iegan ia  aw a n o m
- W spółpracę z poszczególnym i kom órkam i organ izacyjnym i w  zakresie  rea lizow anych  zadań  

ze szczególnym  uw zg lędn ien iem  zasa d  GM P

Od k a n d y d a tó w  o c z e k u je m y :

- W ykształcenie śred nie o profilu techn icznym  lub zaw o dow e o profilu techn icznym  

np. m ec h an ika , e lek tro m ech a n ika

- Doświadczenie w dziale technicznym w firmie produkcyjnej mile widziane
- K om unikatyw na znajo m ość języka angielskiego

- P odstaw ow a znajo m ość obsługi kom p utera
- N a sta w ien ie  na w ysoką jako ść pracy i ciąg łe doskonalenie

- S postrzegaw czość, dokładność i kom unikatyw ność

- Gotowość do pracy w systemie 3-zmianowym

D la c z e g o  w a rto  z  n a m i w s p ó łp ra c o w a ć ?
- Zap e w n iam y pracę w  rodzinnej firm ie , w  której w ażn e są w za je m n e  re lac je , szacunek i zau fa n ie

- Współpracujemy w zespole w  przyjaznej atmosferze i w  oparciu o najwyższe standardy praktyki biznesowej

- Proponujem y bogaty p akiet socjalny i s tab ilne  w aru nki zatru d n ien ia  w organ izacji zn a jd u jące j się 

w etap ie  dużego w zrostu
- Oferujemy system szkoleń i możliwość rozwoju umiejętności zawodowych 

Z a in te re s o w a n y c h  p ro s im y  o:
p rz e s ła n ie  a k tu a ln e j a p lik a c ji  CV (m ile  w idz iane zd jęc ie) na adres m ailow y  
A le k s a n d r a G r o b e ln a @ th e -n a tu r e -n e tw o r k .p l

w tem a c ie  w p is u jąc  nazw ę stano w iska i Nr ref: D T /l/2 0 1 7

O n a s  ZAPR A SZA M Y NA STRO NĘ w w w  p h y to p h a rm  p l

Prosimy o dodanie następującej klauzuli: „W yrażam zgodę na przetw arzanie moich danych osobowych zawartych  
w ofercie pracy dla  potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji, zgodnie z ustaw ą z dn. 29  0 8 .1 9 9 7  roku 
o Ochronie Danych Osobowych (D z U Nr 133  poz 8 8 3 ) Inform ujemy, ze skontaktujem y się tylko z wybranym i 
osobami Nadesłanych dokumentów me zwracamy.

Podniosę ceny,
ale zwalniać nie będą

Od stycznia płaca minimalna za godzinę została podniesiona do 13 zł brutto. 
Pracownicy się cieszą, pracodawcy nie zawsze, bo oznacza to dla nich większe 
wydatki na wynagrodzenia.

Zadowolony jest m.in. Jerzy We
sołek, który pracuje przy ochronie 
b udow anej obw odn icy  Ja ro c in a .
- Cieszę się z tej podwyżki. To tylko 
kilka złotych, ale ile godzin trzeba 
by na nie pracować, gdyby nie p od 
nieśli tej kwoty? - pyta m ężczyzna.
- Mani niewielką rentę, więc każda  
podw yżka je s t dla m nie ważna  
i z każdej się  cieszę. Jeszcze  
je j nie odczułem, bo pierwszą  
w iększą wypłatę dostanę na  
końcu miesiąca, ale bardzo 
uradow ała m nie  ta w iado
m ość  - dodaje.

Jak  m ów i, nie b o i się
0 likwidację swojego stan o 
wiska sp ow odow aną  p o d 
wyżkami. - S ze f ju ż  się m nie  
pytał, czy je s tem  zaintereso
wany dalszą pracą po  zakoń 
czeniu budowy obwodnicy Jaro
cina. Oczywiście się zgodziłem, bo 
potrzebuję przepracowanych lat, 
żeby dostać m inim alną emeryturę
- w yjaśnia rencista .

W łaściciele  ja ro c iń sk ich  firm  
m ają trochę inne odczucia w zw iąz
ku z podniesieniem stawki bru tto  do 
13 zł za godzinę. - Na pewno wpłynie 
to na naszą działalność. Myślę, że 
większe przełożenie będzie m iała na 
ochronę fizyczną niż imprez m aso
wych. W tym ostatnim  przypadku  
zatrudnialiśmy ludzi na umowy, 
które oscylowały właśnie w oko
licach 10 do 13 zł i tutaj za dużo  
się nie zmieni - mówi Norbert Zimny, 
współwłaściciel firmy Tiger Security.

Jak  tw ierdzi, podwyżkę n a jb a r
dziej odczuje gałąź ochrony  ob iek
tów. - Na tym polu m ożna było star
tować w przetargach, w których ceny 
oscylowały w granicach od 8 do 11 zł.
1 wtedy w iadomo było, że pracow ni
kowi płaciło się odpowiednio niższą  
kwotę za godzinę, żeby też kilka groszy 
zostawało w naszej kasie  - dodaje  
Zimny.

Firm a m a już  pom ysły na ro z
wiązanie tej sytuacji. Albo będzie się 
starać wy negocjować wyższe stawki 
za ochronę, albo będzie m usiała po 
żegnać się z niektórym i obiektam i.
- Jeśli k toś z  naszych dotychczaso
wych klientów powie, że po  podwyżce 
do 13 z ł brutto  nie opłaca m u się 
m ieć dalej ochrony fizycznej, wtedy 
będziem y mogli m u  zaproponować  
założenie system u alarmowego lub 
kam ery przekazujące obraz do nas,

co wyjdzie m u taniej, a klient będzie 
też zabezpieczony - w yjaśnia w spó ł
właściciel Tiger Security. Podwyżkę 
odczu ją  tylko osoby pracu jące  na 
terenie obiektów , które nie p o d le 
gają obow iązkow ej ochronie . - N ie  
dotyczą one więc na przykład jednostki 
wojskowej, bo tam  stawki są wyższe. 
Tak sam o wyższe staw ki m ają p ła 
cone pracownicy konwojów czy grup 
interwencyjnych, kiedy chłopacy są  
uzbrojeni - wylicza N orbert Zimny.

Zm iany dosięgną też firmę Se- 
bik z Ja ro c in a , k tó ra  za jm uje  się

sprzątaniem  wnętrz i myciem okien. 
- Podwyższymy ceny wszystkim, którym  
św iadczymy usługi. Nie ma innej m oż
liwości. Nie m ożem y sobie pozwolić 
na dokładanie  do dzia ła lności f i r 
my. Istnieje ona po to, żeby na siebie 
zarabiać i m usim y w ja k iś  sposób  
zbilansować to, że rząd zdecydował 
o podniesieniu stawki godzinowej do 
13 zł brutto - mówi G abriel Jęd rze j
czak. - Wszystko będzie działało po  
starem u, nie zam ierzam y zw alniać  
pracowników. Zwiększy*się natomiast 
koszt usługi - dodaje. (seb)

mailto:praca@marketdino.pl
mailto:AleksandraGrobelna@the-nature-network.pl
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Oferty pracy z Powiatow ego Urzędu Pracy w  Jarocinie zgłoszone w  okresie od 10 do 16 stycznia

O p r a c y  ‘ A  | 3 (1371) 17 stycznia 2017 1 1

Sprzedawca
- Fibal Filip Batasz Jarocin

Kierowca kat. C
- Trans Piach BIS Marcin Banasiak 
Biskupice Ołoboczne (miejsce 
wykonywania pracy Panienka oraz 
teren kraju)

Pracownik budowlany
- Zakład Rem ontowo-Budowlany 
R- Cierniak W ilkowyja

Mechanik - elektryk
- Okręgowa Spółdzielnia 
Mleczarska Jarocin

STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM 
od 30 grudnia do 5 stycznia

liczba zarejestrowani wyrejestrowani wyrejestrowani, 
bezrobotnych którzy podjęli pracę

• Szwaczka
- Deni D. Smolarek Jarocin

• Pracownik biurowy
- Nowim M. Nowicki Jarocin

Pracownik produkcji 
- konfekcja mrożona

- ZPM Biernacki Sp. z o.o. Golina

Lektor j. angielskiego
- Anglista Szkoła Języków Obcych 
Jarocin

Monter instalacji 
elektrycznych

- Elektro-Music R. Garbarek 
Witaszyce

Robotnik gospodarczy, 
kierowca kat. C

- ZGO NOVA Sp. z o.o. Jarocin

Robotnik gospodarczy
(osoba niepełnosprawna)
- Anticulex (miejsce wykonywania 
pracy JW Jarocin)

• Lakiernik meblowy
- PePe P. Pospieszny Zalesie

STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM 
od 6

liczba zarejestrowani wyrejestrowani wyrejestrowani, 
bezrobotnych którzy podjęli pracę

1.577 111 60 31 1.634 85 18 1 2

► kotlin Szukają kierownika do centrum
Wymagania dla kandydatówC entrum  U sług W spólnych pow stanie w Kotlinie. 

Nową jednostkę powołali radni na ostatniej sesji. CU W 
będzie zajmowało się obsługą finansową, administracyjną 
i organizacyjną szkół oraz przedszkoli w gminie Kotlin. 
Działalność rozpocznie od lutego.

D o nowej jednostk i trafią  urzędniczki z referatu 
księgowo-administracyjnego spraw oświaty.

Wójt Kotlina rozpisał konkurs na kierownika CUW. 
Osoby zainteresowane pracą i posiadające odpowiednie 
kwalifikacje m ogą składać oferty do 20 stycznia.

(era)

wykształcenie wyższe, preferowane ekonomia, prawo 
lub adm inistracja, obywatelstwo polskie, udokum en
towany, co najmniej 5-le tn i staż pracy, pełna zdolność 
do czynności prawnych oraz korzystanie z pełni praw 
publicznych, brak skazania prawom ocnym  wyrokiem  
sądu za umyślne przestępstwo ścigane z oskarżenia 
publicznego lub umyślne przestępstwo skarbowe, co 
najmniej 3-letni staż pracy na kierowniczym stanowisku, 
preferowana księgowość budżetowa

Zm iany w  p raw ie  p ra c y
w  2017 roku

Bez w ą tp ie n ia  na jw ażn ie jszą  zm ianą  w  p raw ie  pracy w  tym  roku je s t w z ro s t p łacy  
m in im a ln e j. A le to  n ie w szystk ie  zm iany, ja k ie  w ch o d zą  w  zycie w  2 0 1 7  roku .

OD 1 STYCZNIA,

Płaca m in im alna: 2 tys. zł - tyle 
wyniesie m in im alne wynagro
dzenie za pracę 

M in im a lna  stawka godzinowa 
będzie w ynosić 13 zł dla pra
cujących na określonych um o
wach zlecenia oraz um owach 
o świadczenie usług 

M inimalne wynagrodzenie nieza
leżne od stażu pracy. Wysokość 
m in im a ln ego  w ynagrodzenia  
dla pracownika etatowego nie 
będzie różnicowana ze względu 
na staż pracy

Podwyższenie najniższych eme
ry tu r i rent: 1 tys. z ł - ty le w y
n ies ie  na jn iższa  e m e ry tu ra  
i renta

Waloryzacja em erytur i rent: 10 
z ł - ty le  w yniesie m in im a lna  
gwarantowana  podwyżka

00 1 STYCZNIA

r OD 1 MARCA

W sparcie dla opiekunów  osób 
niepełnosprawnych zasiłek dla 
bezrobotnych lub świadczenie 
przedem erytalne dla opiekuna 
osoby niepełnosprawnej 

Nowe zasady przyznawania za
siłku stałego zasiłek okresowy 
dla oczekujących na orzeczenie 
i zasiłek stały wypłacany wstecz

po orzeczeniu
W zrost św iadczenia p ie lęgna
cyjnego: 1 .4 0 6  zł netto (plus 
składki na ubezpieczenie spo
łeczne) - ty le  wyniesie św iad 
czenie pielęgnacyjne 

Zmiany dla opiekunów osób nie
pełnosprawnych. Jeżeli oboje 
opiekunów  rezygnuje z pracy, 
by opiekować się osobami nie
pełnosprawnym i, mogą otrzy
mać dwa świadczenia 

* Szerszy dostęp do pomocy żyw
nościowej. Do 2 0 0  proc. zwięk
szono k ry te riu m  dochodow e 
upraw n ia jące  do o trzym an ia  
pom ocy żyw nościow e j w  ra
mach Programu PO PŻ

Żródto: w w w .m pips.gov.p l

Firma ZALMET Spółka z o.o. 
Zalesie IB

utrudni pracowników na stanowiska

Ślusar z
Śl u s a r z - spaw ac z  

la k ie r n ik  k o n s tr u k c ji
STALOWYCH

Oferty składać w siedzibie 
firmy, telefonicznie 

(6 2 )  7 4 7  2 1  9 5  
lub e-mail in fo @ za lm e t.p l

Szw alnia
Tapicerki M eblowej

ZATRUDNI

SZWACZKI
Praca

je d n o z m ia n o w a

Tel. 502 754 347

Z A T R U D N I Ę

Kierowców 
kat. C+E

Trasy m iędzynarodowe 
Umowa o pracę

Aplikacje przesyłać na maila 
rekrutacja@arensped.pl 

Tel. 5 1 0  1 2 4  6 2 9

POSZUKUJEMY PRACOM

SPAWACZ

i/N IKÓW  NA STANOWISKA:

PRACOWNIK DO PIASKOWANIA 
KONSTRUKCJI STALOWYCH(BOBA DO PRAC WYKOŃCZENIOWYCH 

KOTŁÓW C.O. OPHATOR PLAZMY 
(OFERUJEMY SZKOLENIE)PRACOWNK PRODUKCJI

MAGAZYNEK OPERATOR PRASY KRAWĘDZIOWEJ 
(OFERUJEMY SZKOLENIE)KIEROWCA KATO.

1 Żerków ul. Kolejowa 18, tel. 62 740-31-12, biuro@bktrade.pl |

2

W związku z dynamicznym rozwojem poszukujemy kandydatów na stanowisko:

SPEDYTOR MIĘDZYNARODOWY
Miejsce pracy: Pleszew

WYMAGANIA
Znajomość języka obcego (angielski i/lub niemiecki i/lub włoski i/lub „ 

francuski w stopniu komunikatywnym)
Mile widziane doświadczenie w branży oraz w obsłudze giełd transportowych 
Umiejętność planowania i szybkiego podejmowania decyzji oraz pracy w zespole' 
Dokładność, sumienność oraz dyspozycyjność

OPIS STANOWISKA
Prowadzenie aktywnej sprzedaży - przygotowywanie ofert i kalkulacja cen
Nadzór nad realizacją zamówień
Monitoring obsługiwanych załadunków
Dbanie o wysoką jakość i terminowość realizowanych zleceń

OFERUJEMY
Stabilne warunki zatrudnienia -  umowa o pracę 
Interesującą i pozbawiona monotonii pracę 
Atrakcyjne wynagrodzenie

Osoby zainteresowane prosimy o przesyłanie aplikacji na adres e-mail:

masped@masped.pl
Zastrzegamy sobie prawo do kontaktu z wybranym i osobami.

W ysyłając dokum enty prosimy o załączenie  klauzuli:
“Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych dla potrzeb procesu 

rekrutacji zgodnie z Ustawą z dnia 2 9  sierpnia 1997 roku o ochronie danych osobowych 
(D z .U .0 2 .1 0 1 .9 2 6  tekst jednolity z późniejszymi zmianami)".

Jarocińska Fabryka Obrabiarek S.A. 
w  Jarocinie

Producent obrabiarek oraz maszyn i urządzeń o w ie lo letn ie j tradycji 
poszukuje kandydatów na stanowiska:

OPERATUR 
URRARIAREK CNC

WYMAGANIA:
- wykształcenie zawodowe /  średnie techniczne o kierunku mechanicznym
- preferowana praktyczna umiejętność obsługi maszyn sterowanych numerycznie

MONTER ORRARIAREK
WYMAGANIA:
- wykształcenie zawodowe kierunek mechaniczny
- preferowane doświadczenie przy montażu maszyn

ŚLUSARZ SKROBACZ, 
ŚLUSARZ

WYMAGANIA:
- wykształcenie zawodowe
- preferowane doświadczenie na stanowiskach 

produkcyjnych

KANDYDATOM OFERUJEMY:
- umowę o pracę
- wynagrodzenie adekwatne 

do posiadanych kwalifikacji
- możliwość rozwoju zawodowego

Osoby zainteresowane ofertą zapraszamy do składania lub przesłania CV 
wraz z klauzulą zawierającą zgodę na przetwarzanie danych osobowych 

dla celów zatrudnienia, na adres Spółki:
6 3 -200  Jarocin, ul. Zaciszna 14 lub e-mail: rekrutacja@jafo.com.pl

Nadesłanych dokumentów nie zwracamy. 
Informujemy, ze kontaktujemy się z wybranymi kandydatami.

http://www.opracy24.pl
http://www.mpips.gov.pl
mailto:info@zalmet.pl
mailto:rekrutacja@arensped.pl
mailto:biuro@bktrade.pl
mailto:masped@masped.pl
mailto:rekrutacja@jafo.com.pl
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PRACUJ PRZY PAKOWANIU I KOM PLETOW ANIU  
ODZIEŻY W ZNANEJ FIRM IE ODZIEŻOW EJ

M iejsce pracy: Gądki koło Poznania  

Stanow isko: Pracow nik /  P racow nica m agazynu

Oferujemy:
•  darmowy transport
•  najwyższa stawka na magazynie
•  atrakcyjne premie oraz benefity
•  stabilne zatrudnienie
•  szkolenie i wdrożenie pracownika na miejscu 

Zadania na stanowisku:
•  pakowanie i sortowanie odzieży
•  kompletowanie zamówienia
•  sprawdzanie stanu odzieży wracającej ze zwrotów

Zadzw oń i dow iedz się w ięcej: 
te l: 6 0 0  8 2 7  2 0 7  /  m a g a z y n @ w o rk s e rv ic e .p l

[Firma SONTECH
Z A T R U D N I
» OPERATORA ŻURAWIA 
SAMOJEZDNEGO 
* OPERATORA 
EADOWARKI 
TELESKOPOWEJ
W PRZYPADKU BRAKU UPRAWNIEŃ 
POMAGAMY W ICH UZYSKANIU

K(mtakt w pn. - pt. 
I J p y g l  w godzinach 8.00 - 17.00

+ 4 8  6 0 3  6 5 0  0 5 8

Firma NATOM LOGISTIC n a ła m
poszukuje osób na stanowiska; ^ lo g is tic  l łB

MAGAZYNIER

C~ s § f e aOferujemy stałą i stabilną pracę w  postępowej firmie, ^

dopłatę do kosztów dojazdu i duże możliwości awansu!
Oczywiście umowa o pracę to u nas standard. Do tego po okresie 
próbnym każdy pracownik może liczyć na umowę o pracę na czas nieokreślony.

Oprócz pracy za godziwe wynagrodzenie ważna jest dla nas atmosfera.
W NATOM LOGISTIC stworzyliśmy własną drużynę piłkarską, sponsorujemy 
klub sztuk walki i jeździmy razem na imprezy integracyjne. U nas jest dooobrze ©

Jeżeli „czujesz klimat" produkcji stalowej, posiadasz ogólną wiedzę techniczną 
i wysoką kulturę estetyczną wykonywanej pracy, aplikuj albo pow iedz o nas 
znajom ym i

Osoby zainteresowane prosimy o przesłanie CV na adres: 
lub o kontakt osobisty:

NATOM LOGISTIC SR 2 0.0, SP.K. 
ul. Sromska 4,61-041 Chodu# 
Ml: +40 612819170

Firma Transportowa j Firma RBB-Stal działająca w  branży
Z A T R U D N I B*® metalowej poszukuje do swojej siedziby 1 m  mBŚf W B U r w  Jarocinie pracownika na stanowisko*.Kierowców 
kat. B K O N T O L E R

N a tra s y  m ię d z y n a ro d o w e  
U m o w a  o p ra c ę J A K O Ś C I

A p likac je  przesyłać na m aila Opis stanow iska:
• wspieranie działu produkcji w codziennym rozwiązywaniu

rekru ta c ja @ a ren sp ed  .pl zagadnień jakościowych,

Tel. 5 1 0  1 2 4  6 2 9 • bieżące analizowanie i monitorowanie wyników jakościowych produkcji,
• tworzenie dokumentacji systemu zarządzania jakością,
• przeprowadzanie i uczestnictwo w auditach wyrobu, procesu i systemu jakości.
Oczekiw ania:

T  Promar
PftODUCINT TOKC■ WAttCHOWYCH

• wykształcenie wyższe/średnie techniczne,
• znajomość ISO 9 0 0 1 ,
• komunikatywna znajomość języka angielskiego mile widziana,
• znajomość zagadnień Lean Manufacturing w szczególności 5S mile widziana,

Firma Promar w  Jarocinie • umiejętność pracy w zespole i ukierunkowanie na potrzeby klienta.

zatrudni kandydatów Firm a zapew nia:

do przyuczenia do obsługi • pracę w stabilnej firmie dbającej o swoich pracowników,
• szkolenia w siedzibie firmy,

maszyn torebka rskich • atrakcyjne wynagrodzenie,
na stanow isku • niezbędne narzędzia do pracy.

OPERATOR Dokumenty aplikacyjne (CV i list motywacyjny) prosimy przesyłać na adres: 
groszak@ rbb-stal.com .pl / W tytule maila prosimy wpisać: Kontroler Jakości

NU M ER KONTAKTOWY: Prosimy o dopisanie następującej Klauzuli: „Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych 
zawartych w ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji zgodnie z ustawą z dnia

6 0 7  3 1 0  9 3 6 , 6 0 3  6 8 4  2 3 6 29.08.1997 r. o ochronie danych osobowych (t.jedn. Dz U. z 2002 r., nr 101, poz. 926 z późn. zm.)” 
Dziękując za Państwa zainteresowanie, informujemy, że skontaktujemy się tylko z wybranymi kandydatami

E K O C E N T R  Firma EKOCENTR Sp. z o.o. z Pleszewa 
t w o j e i r p 1 o poszukuje osób na stanowisko:

OPERATOR PRASY 
KRAWĘDZIOWEJ

OPERATOR WYCINARKI 
LASEROWEJ

TECHNOLOG-KONSTRUKTOR
UMOWA 0  PRACE ‘  PRACA NA PEŁEN ETAT '  BARDZO DOBRE WARUNKI PRACY 
Piekarze* 2 6 , 63 -3 0 0  Pleszew, Tel. (62) 761 18 2 4 , sekretariat@ekocentr.co

PRACA • PRACA • PRACA • PRACA • PRACA

„ B I R E X ”
FIR M A  U SŁU G O W O -H A N D LO W A

zatrudni:

K IE R O W C Ó W
KAT. C+E
Zainteresowane osoby 

prosim y o kontakt 601 5 6 6  9 4 7

K IE R O W C
- prawo jazdy kat. C +E  

- uprawnienia ADR na cysterny 
- uprawnienia na tankowanie 

i roztankowywanie cystern

POMOCNIKÓW 
OPERATORA

PRACA PRZY ROZŁADUNKU W AGONÓW
W ym agania: (mężczyzna) prawo jazdy kat. B 

Zainteresowane osoby prosim y 
o kontakt 6 0 7  321 155

O soby zainteresowane prosim y o kontakt; 
BIREX Firma U sługow o Handlowa, ul. Poznańska 26, 

63-200 Jarocin, w  godz. 7-15

r  izolacja
I R D A r i M  VJAROCIN

„IZOLACJA - JA R O C IN ” Spółka Akcyjna
6 3 -2 0 0  Jarocin, ul. Poznańska 24-#26  

tel. 62  7 4 7 -0 4 -0 0 , 7 4 7 -0 4 -0 5 , fax 7 4 7 -0 4 -0 4  
www.izolacja-jarocin.pl

Chcesz dobrze zarobić?
Nie musisz w yjeżdżać z kraju!

„IZOLACJA - JAROCIN” S.A. zatrudni
am bitne i przedsiębiorcze osoby w  charakterze:

PRZEDSTAWICIELA HANDLOWEGO 
lub SPRZEDAWCY

Osoby zatrudnione na w.w. stanowisku odpowiedzialne będą za realizację 
określonej polityki sprzedaży, poszukiwanie nowych Klientów oraz utrzymywanie 
właściwych relacji z już istniejącymi.

Od kandydatów oczekujemy:
minimum średniego wykształcenia, doświadczenia w sprzedaży, zaangażowania 
i wiary we własne siły, dobrej organizacji pracy, samodzielności, odporności na 
stres, dyspozycyjności, prawa jazdy kat. B

Oferujemy w zamian:
- stabilne i legalne zatrudnienie, umowa na czas określony /  nieokreślony
- atrakcyjne wynagrodzenie uzależnione od efektów pracy,
- ciekawą i samodzielną pracę
- samochód służbowy dla przedstawiciela handlowego

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie mailem lub dostarczenie na adres firmy swojego C.V. ze 
zdjęciem i adnotacją: „Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych w po
daniu o pracę w zakresie niezbędnym do przeprowadzenia rekrutacji (zgodnie z Ustawą o ochronie 
danych osobowych Dz.Ust. nr 133 poz 833 z dn 29.08 1997 r)” oraz listu motywacyjnego w ter
minie do dnia 2 5 .0 1 .2 0 1 7  r.

r  izolacja
J A R O C I N  #

„IZOLACJA - JA R O C IN ” Spółka Akcyjna
6 3 -2 0 0  Jarocin, ul. Poznańska 2 4 -2 6  

tel. 62  7 4 7 -0 4 -0 0 , 7 4 7 -0 4 -0 5 , fax 7 4 7 -0 4 -0 4  
www.izolacja-jarocin.pl

“ IZOLACJA - JA R O C IN ” S.A.
zatrudni

PRACOWNIKA 
DO OBSŁUGI KOTŁOWNI

Mile widziane uprawnienia:
• elektryczne do 1 kW,
• do obsługi kotłów  gazowych,
• do obsługi urządzeń cieplnych.

Oferujemy w zamian:
• stabilne i legalne zatrudnienie,
• umowa na czas określony /  nieokreślony

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie mailem lub dostarczenie na 
adres firmy swojego C.V. ze zdjęciem i adnotacją: „Wyrażam zgodę na prze
twarzanie moich danych osobowych zawartych w podaniu o pracę w zakre
sie niezbędnym do przeprowadzenia rekrutacji (zgodnie z Ustawą o ochro
nie danych osobowych Dz.U. nr 133 poz. 833 z dn. 2 9 .08 .19 97  r)” 
oraz listu motywacyjnego w terminie do dnia 25 .01 .20 17  r.

Restauracja
„Słoneczna" w Jarocinie 

zatrudni

Kelnera/
Kelnerka

Tel. 502-552-592

Firma DOM MAR 
branża instalacyjno-grzewcza

zatrudni pracownika 
na stanowisko

magazynier-
kierowca

Aplikacje prosimy składać osobiście 
w godzinach 10.00-17.00  
w siedzibie firmy DOM MAR 
Jarocin, ul. św. Ducha 49  

lub na adres piotrduda@dommar.pl

http://www.opracy24.pl
mailto:magazyn@workservice.pl
mailto:groszak@rbb-stal.com.pl
mailto:sekretariat@ekocentr.co
http://www.izolacja-jarocin.pl
http://www.izolacja-jarocin.pl
mailto:piotrduda@dommar.pl
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SPRZEDAŻ ŚRUTY RZEPAKOWEJ, SOJOWEJ 
ORAZ INNYCH KOMPONENTÓW PASZOWYCH

i/ . . • C i  SCHAUMAMHK once n tra ty  i pasze w
p e fnopo rc jow e  v  provim i

M PU  (p rem ixsy) i p repa ra ty  
m lekozastępczych Josera.

te l: 5 0 8 - 1 3 6 - 3 3 0  /  5 0 8  1 3 6  3 3 4

Środa W lkp., ul. Harcerska 18 
UWAGA! NOWY PUNKT

Tadeusz Baraniak Robert Filipiak Ż S fk Ó W , U i. P a rk O W 3  1

P N

POŻYCZKI
DLA STAŁYCH KLIENTÓW
• 1000 ZŁ -12 RAT MIESIĘCZNYCH

P0128 ZŁ
• 1000 ZŁ-PO 30 DNIACH

ODDAJESZ 1060 ZŁ
698 8 3 2 1 9 2  

(62) 766 81 95

PRZEDSIĘBIORSTWO

„BIS”
SKUP I SPRZEDAŻ

JAŁOWIC
HODOWLANYCH
I UŻYTKOWYCH

od 7 miesiąca cielności
ZGŁO SZEN IA  6 5 /5 7 - 3 8 - 6 3 1 .  6 5 /5 7 - 2 7 - 3 3 6 .  

pon -p t

PROMOCJA
NA SPRZEDAŻ

DREWNIA
OPAŁOWEGO

STAN0S Sp. z o.o.
Al. Niepodległości 30 (p la c  GS), Jarocin  

tel. 62/505 30 90 lub 697 915 073 Zadzwoń! 508 223 035 lub 601450 997

I

1

n a j t a ń s z a
POŻYCZKA
DLA KAŻDEGO

Tel. 5 1 7  8 1 7  2 0 8

' ~ ~ P > T H A X S  P L O *

O L E J X / C 2 L t K

► SKUP ZBÓŻ PASZOWYCH 
I KONSUMPCYJNYCH

► SKUP KUKURYDZY 
I RZEPAKU

odbiór własnym transportem 
(ilość 25 ton)

► Usługi rolnicze m. in.:
siew' kukurydzy 

oraz buraków cukrowy ch
► U sługi transportowe

K o n t a k t :  7 3 0 - 7 3 0 - 7 2 0

OFERUJEMY:
• drewno opałowe dębowe 

nowość! • brykiety dębowe
• korę dębową

MOŻLIWOŚĆ DOWOZU DO KLIENTA 
TARTAK KOSZKOWO

tel. 65  5 7 1 6 6 2 0 ,5 1 5 1 3 1 6 0 6 , czynne: pn.-pt. 7 -1 6

t a r t a k

KUPUJEMY
DREWNO

TOPOLOWE
tel. 505185508

CIELĄT
B Y SIO ”

tel. 691 465 596

Ubojnia
Skup bydła 

rzeźneyo
Konkurencyjne ceny 

Gotówka
Zapraszamy do Współpracy

Teł. 663 702 238

MŁÓTO
GORZELNIANE

m o k re
lu b

s u s z o n e

kom. 605 55 99 57 
tel. 43 821 54 42

BIUROREKLAMY<<<
Jarocińska!

A r tu r  A n tcza k  
5 0 8 3 1 8  9 2 2
Angelika Włodarczyk 
5 0 9  0 8 2  7 7 2

Jarocin, ul. Kasprzaka la  
tel. (62) 747 47 47 \

P i o t r r e k

f g o t ó w k a ) Bydło 24h
Tel. 607101 119,603 031 640

SKUP ZWIERZĄT RZEŹNYCH
•  T U C Z N I K Ó W  •  M A C I O R  •  K N U R Ó W  

S P R Z E D A Ż  W A R C H L A K Ó W

I

I

Najnowsz
,  ——W IE Ś C I*
‘- R o l n ic

i

O G Ł O S Z E N I E  W Ł A S N E  W Y D A W C Y

W  N U M E R Z E :

Jak k u p ić  z ie m ię  
na lic y ta c ji

9

E fe k tyw n e  n a w o ż e n ie  
rzep aku

*
Ptasia g ry p a  - p ro b le m  
n ie  ty lk o  d u ż y c h  fe rm

P o s ta w ił na o b o rę  
u w ię z io w ą

9

B arie ry  p rz y  b u d o w ie  
c h le w n i

. 0 ) W ( 0

G otów ka lub  p rze lew

SKUP MACIOR, 
KNURÓW 

I TUCZNIKÓW
Przelew 3 dni

tel. 691 744 453 
(65) 572-29-54

DOBRA CENA

E-wydanie miesięcznika oraz codzienna - 
Porcja nowych informacji dostępne na portalu

w w w .w ie s c ir o ln ic z e .p l
w ie s c iro fn ic ze .p l

DANPOL
ZDZIECHOWA

KUPUJEMY
m a c io ry  i k n u ry

m a c io r , k n u r ó w , 
tu c z n ik ó w  i b y d ł a
ATRAKCYJNA CENA

Odbiór z gospodarstwa  
Płatność gotówką  

lub szybki przelew

tel. 608 439 125 
609 218 648

p c o s O s r a ,

1.880 203 189

http://www.jarocinska.pl
http://www.wiescirolnicze.pl
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NOWE MIASTO

Zlikwidują gimnazja, ale ubyło 349 dzieci 
i nie wiadomo, co dalej?
1  - Nie wyobrażam sobie, żeby ta szkoła stała pusta - przyznaje wójt gminy Nowe Miasto, Aleksander Podemski, rozważając przyszłość 
nowomiejskiej placówki.

Co po spotkaniu 
z dyrektorami szkół?

ALEKSANDER
PODEMSKI

*vójt gminy 
Nowe Miasto

Reform a  
w  najmniejszym  
stopniu dotknie 
Zespołu Szkół 

w  Chociczy.
W Boguszynie są takie możliwości lokalo
we, że zarówno szkoła podstawowa, jak 
i oddziały przedszkolne będą istniały. Jeśli ogolewo 
chodzi o Kolniczki - nie jesteśmy w stanie 
utworzyć tam pełnej szkoły ośmioklaso
wej, ponieważ brakuje tam pomieszczeń.
W Klęce może by się zmieściły. Zostanie 
utworzony obwód szkolny, w skład którego 
wejdą Klęka, Nowe Miasto i Kolniczki.
W Nowym Mieście będą klasy VII-VIII.
Jeżeli byśmy wprowadzili małe dzieci 
do szkoły w Nowym Mieście, trzeba by 
zmienić umeblowanie, zaplecze sanitarne, 
kadrę. (...) Być może uda się utworzyć 
również w Nowym Mieście oddziały przed
szkolne. Chcemy tę nowomiejską bazę 
również wykorzystać. doszkowo

Na terenie gminy Nowe Miasto 
funkcjonuje obecnie 5 szkół:
2 PODSTAWOWE (w Boguszynie i Kolniczkach)
1 ZESPÓŁ SZKÓŁ - w Klęce, w skład którego wchodzi szkoła 
podstawowa i przedszkole
1 ZESPÓŁ SZKÓŁ - w Chociczy składający się ze szkoły 
podstawowej, g im nazjum  i przedszkola 
1 ZESPÓŁ SZKÓŁ - w Nowym Mieście składający się 
z gim nazjum  i szkół ponadgimnazjalnych

}
Jak będzie od 1 września? Takie są plany
Na terenie gminy mają powstać trzy obwody szkolne:
1. Klęka, Nowe Miasto, Kolniczki, 2 . Chocicza, 3 . Boguszyn

Lgów

Bieździadów

Aleksandrów

Kruczynek O )
Kolniczki

Kruczyn Szyplów

Chwalęcin

Bielejewo

Panienka

Pawłowio

Parze

ilkow

- Nowe przepisy narzucają zm ia
nę obwodów szkolnych, jeżeli chodzi
0 Nowe Miasto i Klękę. Konsekwen
cją tej reformy będzie bowiem likwi
dacja gimnazjum w Nowym Mieście. 
W tym obiekcie uczyli się gimnazjaliści
1 uczniowie szkoły średniej. M usim y 
zrobić zm iany w obwodach, żeby ta 
szkoła miała również uczniów - mówi 
wójt gm iny A leksander Podem ski. 
- Nie wyobrażam sobie, żeby stała pusta. 
Jest to zresztą najnowszy obiekt i należy 
go ja k  najlepiej wykorzystać. N a razie 
gim nazjum  będzie wygaszane, dwa 
roczniki od września będą tu jeszcze 
chodzić (druga i trzecia klasa).

- Oczekiwania są pewnie takie, żeby

wrócić do podziału, który kiedyś był. 
Wtedy dzieci z  Nowego Miasta chodziły 
tutaj, z okolic Klęki - do Klęki - dodaje 
Aleksander Podemski. W niektórych 
rocznikach będzie jednak mała liczba 
dzieci. - Nie chcielibyśmy, żeby (po 
podziale na nowe obwody - przyp. 
red.) wzrosła nam liczba oddziałów. 
Jak nam wzrośnie, koszty znowu pójdą 
w górę - tłum aczy wójt.

Czy część nauczycieli straci p ra 
cę? - Takie ryzyko jest, jeśli zlikwidu

jem y gimnazjum  - przyznaje w łodarz 
gminy. - Poza tym szkoła podstawowa 
i gimnazjum to było dziewięć roczników, 
teraz będzie osiem. Jeden rocznik wy
pada. Część nauczycieli jes t na umo

wach na czas określony lub pracuje 
w ramach nadgodzin, oni mogą stracić 
zatrudnienie.

Co ma do powiedzenia w tej spra
wie dyrektor Z espołu Szkół w N o
wym Mieście, Piotr Nowakowski? - Ta 
zm iana dotknie wszystkie placówki, 
naszej pewnie w największym stopniu - 
stwierdza. - Musimy się przygotowywać 
do zaistnienia w nowej sytuacji. Osta
teczna koncepcja jeszcze nie została 
ogłoszona. M amy w tej chwili szkoły 
ponadgim nazjalne w postaci zasad
niczej szkoły zawodowej i technikum. 
Jeśli o nie chodzi, to jest kwestia nabo
ru, wyborów absolwentów gimnazjum. 
Jeśli chodzi o gimnazjum, wiadomo,

że będzie wygaszone. Natomiast m am  
nadzieję, że będziemy mieli pebią szkołę 
podstawową.

D yrek to r zapew nia , że now o- 
miejska placówka jest przygotowana 
do tego, żeby przyjmować również 
najm łodszych. Jest przekonany, że 
baza lokalowa, wyposażenie, obiekty
- również hala w idowiskowo-sporto
wa - zostaną wykorzystane w nowej 
koncepcji gminnej oświaty. Przyzna
je, że nauczyciele - tak jak wszędzie
- obaw iają się, że stracą pracę. - Tym 
bardziej w zespołach szkół, które głów
nie opierają się w tym momencie na 
szkole gimnazjalnej. Każda zm iana  
zawsze budzi niepokój. Tym bardziej

tak daleko zakrojona. Wiadomo, w No
wym Mieście szkoły podstawowej nie 
ma, więc będzie to zupełna nowość 
i bardzo duża niewiadoma dla nas. 
Obawa na pewno jes t - dodaje Piotr 
Nowakowski.

Realizacja reformy jest rozłożona 
na kilka lat. - Mamy na to p ięć lat, 
ale trzeba to ju ż  rozpocząć  - mówi 
w ójt. - Do końca m arca m usi być 
podjęta uchwała o stworzeniu obwo
dów szkolnych, ale ona m usi uzyskać 
jeszcze opinię kuratora, który m a na 
to 21 dni, a więc trzeba podjąć decy
zję do końca lutego. Dużo czasu więc 
nie zostało.

ANNA K O P R A S -F IJO ŁE K

► NOWE MIASTO

Jeśli masz w rodzinie
S tow arzyszen ie  R odzin P o 

w stańców  W ielkopolskich w Ś ro 
dzie Wlkp. apeluje do  krewnych 
p o w s ta ń c ó w  z g m in y  N ow e 
M ia s to  o sk ład an ie  w niosków  
o oznakow anie grobów  zmarłych 
powstańców.

Inicjatywę tę stow arzyszenie 
podjęło w trosce o zachowanie gro

bów pow stańców  wielkopolskich 
i uchronienie ich od zapom nienia. 
Oznakowanie grobu może nastąpić 
wyłącznie na wniosek rodziny. Druk 
wniosku m ożna pobrać ze strony 
stow arzyszen ia : w w w .pow stan- 
cywielkopolscy.sroda.wlkp.pl lub 
w każdy piątek na dyżurze w godz. 
14.00 -16 .00  w Środzie Wlkp., ul.

powstańca
Daszyńskiego 5 (piwnica).

S tow arzyszenie  R odzin P o
w stańców Wielkopolskich w Ś ro
dzie Wlkp. jest organizacją pożyt
ku publicznego. Na w sparcie jej 
działalności m ożna przeznaczyć 
1% podatku od swoich dochodów  
(KRS 0000413212).

(akf)

► POWIAT

Z posłanką o sytuacji 
politycznie!

K om itet P raw o i S p raw ie
dliwość w Jarocinie zaprasza na 

* spotkanie z posłanką Jo an n ą  Li- 
chocką, które odbędzie się w p o 
niedziałek - 23 stycznia o  godz. 
18.00 w sali Spółdzielni M ieszka

niowej Lokatorsko-W łasnościwej 
w Jarocinie na os. Kościuszki 3 
(nad restauracją Klubowa).

Tematem będzie bieżąca sy
tuacja polityczna w Polsce.

(ann)

http://www.jarocinska.pl
http://www.powstan-cywielkopolscy.sroda.wlkp.pl
http://www.powstan-cywielkopolscy.sroda.wlkp.pl


www.jarocinska.pl 3 (1371) 17 stycznia 2017 GAZETA JAROCIŃSKA [ 1 5

U SĄSIADA

Naczelnik skarbdwki
postrzelony. Na polowaniu
J  N a c z e l n i k  k r o t o s z y ń s k i e j  s k a r b ó w k i  z o s t a ł  p o s t r z e l o n y .  D o  
t r a g i c z n e g o  s t r z a ł u  d o s z ł o  p o d c z a s  p o l o w a n i a  w  Z a b o r o w i e .  
58- l a t e k  z o s t a ł  t r a f i o n y  w  m i e d n i c ę  z e  s z t u c e r a .  K u l a  
u t k w i ł a  w  r a n i e .  M ę ż c z y z n a  z  c i ę ż k i m i  o b r a ż e n i a m i  t r a f i ł  
d o  r a w i c k i e g o  s z p i t a l a ,  g d z i e  p r z e s z e d ł  o p e r a c j ę .  R a w i c k a  
P o l i c j a  p o d  n a d z o r e m  p r o k u r a t u r y  p r o w a d z i  ś l e d z t w o .  
W ł a s n e  p o s t ę p o w a n i e  d y s c y p l i n a r n e  z a r z ą d z i ł  t e ż  z a r z ą d  
o k r ę g o w y  z w i ą z k u  ł o w i e c k i e g o .

Ma r t a  p o p l a w s k a
^  m.poplawska(ó krotoszynska.pl

Jest sobota, 7 stycznia, wczesne 
Popołudnie. W lesie w Zaborowie zbie- 
raR się myśliwi. Atmosfera jest radosna 
i pełna wyczekiwania. Koło łowieckie 
»Wielki B ór” z Rawicza organizuje 
Pierwsze polowanie zbiorowe w tym 
sezonie - nie licząc strzelania z ambon. 
Tym razem na celownik ma być wzięta 
tzw. grubsza zwierzyna - konkretnie 
jelenie.

W jednej linii
Myśliwi ustawiają się plecami 

w stronę lasu, przed nimi rozciąga się 
Pole, dalej - kolejny las. - Bo polowanie 
zorganizowane zostało w formie nagonki, 
Pierzyna była naganiana przez nagania-

na myśliwych - powie później Beata 
S z e w s k a ,  rzecznik prasowy policji 
w Rawiczu. A więc myśliwi ustawiają 
się w jednej linii w odległości około 
100 - 130 metrów od siebie. W śród 
nich jest Krzysztof Dyba, naczelnik 
krotoszyńskiej skarbówki i były prezes 
koła łowieckiego. On również czeka 
na możliwość oddania strzału. Obok 
Niego - w odległości około 130 metrów 
'  st°i jego 49-lctni kolega. To obecny 
szef „Wielkiego Boru”. Nagle z lasu wy
ł g a j ą  jelenie, rozpraszają się i biegną 
Przez pole. W prost na czekających na 
Nich myśliwych.

Kula utknęła w miednicy
Ci w pełnej gotowości nie tracą 

chwili. 49-letni prezes koła po d n o 
si sztucer i strzela. Niestety, kula nie 
trafia w zwierzynę, a w jego kolegę 
'  Krzysztofa Dybę. Mężczyzna upa-

na ziemię. Jest ciężko ranny. Kula 
Najprawdopodobniej tkwi w ranie. Po
w stali myśliwi rzucają się na  ̂ >omoc 
k latkow i. Później lekarze określą stan 
P°strzelonego jako ciężki, ale stabilny. 
Mężczyzna ma bowiem uszkodzenia 
^  °kolicy miednicy. - Czekamy za peł- 
łlci dokumentacją medyczną, ale stan 
P°szk(iłowanego na pewno jest bardzo 
Uważny - mówi W aldemar Kozar, za
stępca prokuratora w Rawiczu. Na- 
c /elnik krotoszyńskiej skarbówki trafia 
do rawickiego szpitala. Tam przechodzi 
Poważną operację. Na szczęście jego 
?yciu nie zagraża już niebezpieczeń
stwo.

^kuratorskie śledztwo
Na miejsce polowania przyjeżdża- 

policjanci. W pierwszej kolejności 
sPrawdzają trzeźw ość myśliwych.

Polowanie 
było w formie 
nagonki, zwierzyna 
była naganiana 
przez naganiaczy na 
myśliwych.
Ci stali w jednej linii 
w odległości około 
1 0 0 -1 3 0  metrów 
od siebie.

BEATA JARCZEWSKA,
rzecznik prasowy policji 

w Rawiczu

- Bezpośredni uczestnicy polowania byli 
trzeźwi, a od poszkodowanego została 
pobrana krew do badań - wskazuje 
rzeczniczka rawickiej policji.

Wszyscy zadają sobie tylko jed 
no pytanie. Jak  doszło do  postrza
łu 58-latka? Ale ro d zą  się kolejne. 
Czy w czasie polow ania zachow ano 
wszystkie możliwe środki bezpieczeń
stwa? To ustali śledztwo prowadzone 
pod nadzorem  prokuratury. - Strzału 
nie można oddać, gdy kąt wysunięcia 
jednego z myśliwych zmienia się o 10 
stopni. Z  naszych ustaleń wynika, te

żaden z myśliwych nie zauważył, by 
doszło do jakiegoś drastycznego wy
sunięcia poza linię - podkreśla Beata 
Jarczewska.

Strzał po linii?
Ze wstępnych ustaleń prokuratury 

wynika, że zaw inić m ógł 49-latek. 
- Najprawdopodobniej strzelający ob
rócił się i oddał strzał do byka, trafiając 
w kolegę, który stal obok. Zebrane na 
dziś dowody wskazują, że mężczyzna 
oddał nieprawidłowy strzał, tak zwany 
strzał po  linii, czego przepisy prawa 
łowieckiego zabraniają - mówi Walde
m ar Kozar. Ale to jeszcze informacje 
niepotwierdzone. Na konkretne usta
lenia jest za wcześnie. Nikt też nie 
usłyszał zarzutów. - Broń i amunicja 
będzie wysłana do badania, a biegły 
sądowy musi określić charakter obrażeń 
poszkodowanego. Sam postrzelony nie 
został jeszcze przesłuchany - wskazuje 
rzecznik policji.

Wewnętrzne postępowanie
W łasne postępow anie dyscypli

narne  przeprow adzi także zarząd  
okręgowy Polskiego Związku Łowiec
kiego w Lesznie, pod który podlega 
koło z Rawicza. - Musimy sprawdzić, 
czy zachowane w stały wszelkie środki 
bezpieczeństwa, zgodnie z  regulaminem

Najprawdopodobniej 99
strzelający obrócił 
się i oddał strzał 
do byka, trafiając 
w kolegę, który stał 
obok.

WALDEMAR KOZAR,
zastępca prokuratora rejo

nowego w  Rawiczu

Wszystko “ 99
sprawdzimy, na 
razie za wcześnie 
na jakiekolwiek 
rozważania.
STANISŁAW GRYLEWICZ,

Łowczy Okręgowy zarządu 
PZŁ w  Lesznie

polowań - mówi Stanisław Grylewicz, 
Łowczy Okręgowy. I podkreśla, że 
sam  naczelnik krotoszyńskiej skar
bówki jest doświadczonym myśliwym. 
- Krzysztof Dyba jest myśliwym z dużym 
stażem. To były prezes koła łowieckiego.

Zrezygnował, gdy weszło rozporządze
nie, że pracownicy m  in. urzędu skar
bowego nie mogą pełnić tej funkcji. Był 
także członkiem naszej rady okręgowej
- wylicza Grylewicz. Z uznaniem  wy
powiada się także o 49-letnim prezesie 
koła, który postrzelił Krzysztofa Dybę. 
O n również, jak  przekonuje łowczy, 
jest dośw iadczonym  myśliwym. -1 5  
lat chyba poluje, m a doświadczenie. 
Sam  jest w strząśnięty  wypadkiem.
- Każdy przestrzega zasad; ale wypad
ki się zdarzają. Jest takie powiedze
nie „myśliwy strzela, Pan Bóg kule 
n osi”. A  broń sztucerowa m a zasięg 
5 kilometrów. Wszystko sprawdzimy, 
na razie za wcześnie na jakiekolwiek 
rozważania - podsumowuje Stanisław 
Grylewicz.

Urząd pracuje
Obowiązki szefa krotoszyńskiej 

skarbówki przejął Janusz Tuszyński, 
zastępca K rzysztofa Dyby. - Ten tra
giczny wypadek w żaden sposób nie 
destabilizuje pracy urzędu, wszyscy 
pracujemy normalnie. Na czas rekon
walescencji naczelnika przejmuję jego  
obowiązki, chyba że dyrektor wyznaczy • 
kogoś innego. Ale nie ma żadnych obaw, 
praca odbywa się normalnie - uspokaja’ 
zastępca naczelnika U rzędu Skarbo
wego w Krotoszynie. m

http://www.jarocinska.pl
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Panie, ludzie to różnościami pala!
J  - Oj, proszę pana, ludzie  to różnościam i pa lą ! - m ów i w p ro s t jeden z ja ro c iń sk ich  kom in iarzy. - Wy
starczy spojrzeć na te kolorowe dymy. Teoretycznie sp raw cy n ie legalnego spa lan ia  śm ieci m ogą być 
ścigan i przez po lic ję , jednak  w  p raktyce tru d n o  udow odn ić  w inę  tak ie j osobie.

- O b s ia n i się smogu - przyznaje pani Zofia, 
którą spotykamy na jarocińskim rynku. - Mam  
astmę, dlatego przy gorszym powietrzu ciężej m i 
się oddycha - opow iada kobieta. - W Jarocinie 
pod względem powietrza jes t jako  tako, gorzej 
bywa na wioskach - gdy zaczyna się dymić z ko
minów, czasami nie ma aż czym oddychać - ko
mentuje z kolei pan Feliks. Opinie mieszkańców 
na temat naszego powietrza generalnie są różne 
(patrz sonda na str. 2), faktem jest jednak, że 
przekroczenia norm , czasam i nawet bardzo 
znaczne, w naszych okolicach już notow ano.

Winne dymy z kominów i pojazdy
- Po ostatnich mocniejszych wiatrach oraz opa
dach śniegu atm osfera została na szczęście  
oczyszczona. Prawdą jest jednak, że normy dla 
Wielkopolski są w różnych okresach przekraczane
- przyznaje w rozmowie z „Gazetą Jarocińską” 
D anuta Krysiak z Wojewódzkiego Inspektoratu 
O chrony Środowiska w Poznaniu. - W samym  
Jarocinie nie ma co prawda stacji, powietrze mo
żemy jednak na bieżąco sam i monitorować na 
stronie internetowej: powietrze.gios.gov.pl, można 
też pobrać aplikację na telefon - opow iada.

Warto zaznaczyć, że pow staw aniu pyłów 
sprzyja niska tem pera tu ra  oraz niski pułap  

♦ chmur. Główną przyczyną smogu niezmiennie 
jednak jest to, co wylatuje z naszych kominów, 
a także zanieczyszczenia z pojazdów. - To dwa 
główne źródła - komentuje D anuta  Krysiak. - 
Minimalny procent pochodzi z zakładów pracy, 
w pewnym stopniu, ale również bardzo niewielkim, 
złe powietrze może także „przepływać” z innych 
miast. Na koniec istnieją także tzw. „pyty znad  
Sahary”. Odnotowuje się to głównie wiosną i je- 
sienią, to jednak naprawdę incydenty - opowiada 
pracow nica W IOŚ.

Ludzie palą... wszystkim
O tym, że główna przyczyna sm ogu leży 

w naszych kominach, mówią także specjaliści, 
któczy na co dzień do  nich zaglądają. - Oj, 
proszę pana, ludzie to różnościami palą! - o d 
pow iada sugestywnie Paweł Kucz, jarociński 
kominiarz z wieloletnim doświadczeniem. - Nie 
trzeba być ekspertem, by widzieć, co się dzieje. 
Wystarczy czasami sam emu wyjść na podwórze 
i zobaczyć te kolorowe dymy - zaznacza. - Niby 
mamy ustawę, która każe nam segregować śmie
ci, jednak widać, że wciąż zdarza się palenie np. 
plastikami - dodaje Paweł Kucz.

Będzie uchwała antysmogowa 
dla Wielkopolski?

O ile przyczyny problem u są od daw na

znane, o tyle cały czas otw arta jest odpowiedź 
na pytanie: jak z tym walczyć? U rząd M ar
szałkowski W ojew ództw a W ielkopolskiego 
przyznaje, że potrzebne są odpow iednie re
gulacje prawne. - Powracające przekroczenia 
norm powietrza dla Wielkopolski stały się faktem, 
dlatego rozpoczęliśmy działania, które pozwolą 
nam dokładniej zdiagnozowaćproblem, z którym  
chcemy walczyć - mówi w rozmowie z „G azetą 
Jarocińską” M arzena Wodzińska, członek za
rządu Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Wielkopolskiego. Jak informuje, na przełomie 
2016/2017 roku do wszystkich gmin w Wiel- 
kopolsce rozesłano w tej sprawie odpowiednie 
ankiety. - Chcemy poznać sytuację we wszystkich 
samorządach, bo tylko dzięki temu będzie można 
rozpocząć rzetelne prace w sprawie przyszłego 
kształtu uchwały antysmogowej - zaznacza. Przy
znaje jednocześnie, że w spom niana uchwała 
niekoniecznie m usi w yglądać tak sam o jak 
np. w M ałopolsce, gdzie problem jest większy.
- Chcemy poznać naszą specyfikę, Odpowiedzi 
z ankiet będą analizowane w okolicach lutego
- zaznacza M arzena Wodzińska.

Samorządowcy: 
potrzebna pomoc

Włodarze z powiatu jarocińskiego przyznają, 
że inicjatywa jest cenna, bo bez regulacji gminy 
mają dziś praktycznie związane ręce. - Każde 
działania proekologiczne są pożyteczne, zwłaszcza 
że gołym okiem widać na co dzień, jak i dym leci 
z kominów. Sam  wieczorami obserwuję dymy, 
które przypominają bardziej te z reaktorów niż ze 
zwykłych kominów - mówi pół żartem, pół serio 
wójt Kotlina, M irosław Paterczyk. Przyznaje 
jednak, że bezpośrednich narzędzi w walce ze 
smogiem gmina nie ma. - A sama świadomość 
ludzka, ja k  widać, jest różna - zaznacza.

W Jaraczewie problem smogu również jest 
zauważany, jednak, jak podkreśla władza, nie 
sztuką jest zrobić „listę pobożnych życzeń”.
- Docierały do nas oczywiście czasami różnego 
rodzaju sygnały, zawsze zgłaszaliśmy je  wszyst
kie do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska - wyjaśnia Stanisław Andrzejczak, 
wiceburmistrz gminy.

Potrzebne są regulacje
Przedstawiciele W IOŚ zaznaczają z kolei, 

że na miarodajne efekty pomiarów, które mogą 
przeprowadzać, potrzeba około... roku. - Inicja
tywa w walce ze smogiem leży bezpośrednio po  
stronie rządowej i tui szczeblu sejmiku wojewódz
twa - komentuje Danuta Krysiak z poznańskiego 
WIOŚ.

Burmistrz Jarocina przyznaje w rozmowie

z gazetą, że problem smogu jest widoczny nie 
tylko w całej Polsce, ale również w naszym  
regionie. Zaznacza jednak, że gmina ma zwią
zane ręce, jeśli chodzi o skuteczną walkę np. 
z niewłaściwym spalaniem śmieci.

- Brakuje pod  tym względem skutecznych 
uregulowań prawnych - mówi Adam Pawlicki.
- Jak wypracowane zostaną odpowiednie narzędzia 
przez rząd, to na pewno, jako gmina, będziemy 
z nich korzystać - zaznacza.

Czy nie uważa z kolei, że w związku z ewen
tualną kontrolą domostw, które nas trują, braku
je dziś w gminie straży miejskiej, która niegdyś 
nadzorow ała te sprawy? - Wie pan, być może 
i widać, kto truje, ale co z tego, skoro teoretycz
nie nie ma obowiązku wpuszczenia strażnika do 
domu? Nie tędy droga - komentuje burm istrz 
Jarocina.

C o z kolei z transportem , który również 
zanieczyszcza powietrze? Czy możliwe dla Jaro
cina jest wprowadzenie np. darmowej komuni
kacji? - Robiliśmy ju ż  wyliczenia w tej sprawie. To 
byłby koszt ok. 4-5 min zł, a i tak nie przyniósłby 
efektów, bo ci, którzy jeżdżą samochodami i tak 
dalej by to robili - twierdzi Pawlicki. Zaznacza 
jednak, że gm ina zastanaw ia się nad innym 
rozwiązaniem. - Myślimy o ewentualnym zakazie 
wjazdu do śródmieścia pojazdów, których emisja 
spalin jest wysoce szkodliwa. Jest np. wiele starych 
autobusów, które nas trują - komentuje.

Policja: incydentalne zgłoszenia
Teoretycznie sprawcy nielegalnego spalania 

śmieci mogą być ścigani przez policję, jednak 
w praktyce trudno udowodnić winę takiej osobie. 
Sami funkcjonariusze zaznaczają z kolei, że od 
notowują jedynie incydentalne zgłoszenia, które 
ponadto do tej pory się nie potwierdzały. - Taki 
właściciel ma oczywiście obowiązek nas wpuścić, 
jednak do tej pory nie potwierdziło się żadne ze 
zgłoszeń, które do nas trafiło - tłumaczy Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy jarocińskiej policji.

Sam i m ieszkańcy kom entują z kolei, że 
nieraz byli świadkami trujących dymów z ko
minów, jednak  realne kary to fikcja. - Dym  
nie leci przecież cały czas, ja k  to niby później 
udowodnić? - pyta retorycznie jeden z m iesz
kańców  Jaroc ina . Podkreślają po n ad to , że 
często palenie „byle czym ” wynika po prostu 
z finansów. - Ludzie nie mają pieniędzy rui lepszej 

jakości węgiel. Dlatego palą tym najtańszym i koło 
się zamyka - opow iada spotkany w okolicach 
rynku pan Feliks. - Gdyby ogrzewanie gazowe 
było tańsze, to pewno więcej osób by się na to 
decydowało. Dziś jest jednak po prostu drogie...
- dodaje także pan Łukasz.

► SMOG PROSTO Z... DOMU
Skąd w ogóle bierze się smog? Okazuje się, 
że w  największej mierze robimy go... sami. 
Zgodnie z wyliczeniam i ekspertów ponad 
50  proc. zanieczyszczeń pyłowych w Pol
sce pochodzi z gospodarstw  dom owych, 
regionalnych kotłowni oraz niew ielkich za
kładów usługowych. Mówiąc wprost: przez 
palenie w ątp liw e j jakości węglem lub po 
prostu śm ieciam i, sami przyczyniamy się 
do zanieczyszczonego powietrza w naszej 
okolicy. Sporo, bo kilkanaście procent, ge
neruje także transport.

► LEKARZE ALARMUJĄ:
SMOG POWODUJE GROŹNE 
CHOROBY
Przew lekłe nieżyty nosa, alergie, astma 
a nawet nowotwory krtani oraz płuc - to 
ty lko  n iektóre  choroby, jak ie  m ogą nas 
dopaść w zw iązku z ciągłym  kontaktem  
z zanieczyszczonym powietrzem. - Smog 
je s t groźny dla zdrowia, co do tego n ie ma 
najm niejszych wątpliwości - przyznaje Elż
bieta Borucka, lekarz pulmunolog i specjali
sta z Wielkopolskiego Centrum Pulmonologii 
i Torakochirurgii w  Poznaniu. - Zanieczysz
czone pow ietrze wpływa niekorzystn ie na 
cały nasz uk ład oddechowy, zauważyliśmy 
także tendencję, że w okresie, gdy smog 
je s t duży, wzrasta ilość pacjentów, którzy  
narzekają na różne doraźne choroby. Jest 
to także n iebezp ieczne d la  osób, które  
przewlekle chorują np. na astmę - zaznacza 
specjalista od chorób płuc.

► BĘDZIESZ MÓŁG PALIĆ 
TYLKO „DOBRYM" WĘGLEM?
W M inisterstwie Energii trw ają prace, które 
m ają na celu walkę ze smogiem. Jedną 
z propozycji jest m .in. zakaz wprowadzania 
do obrotu węgla, który nie spełnia norm 
jakościowych oraz tzw. niesortu. Na razie 
wszystko jest jednak na etapie konsultacji. 
Nowe przepisy pozw oliłyby klasyfikować 
węgiel do poszczególnych grup m .in. na 
zawartość siarki, kaloryczność itd. Chodzi 
również o próbę w yrównania szans po l
skiego górnictwa wobec dotowanego węgla 
im portowanego spoza Unii Europejskiej, 
ograniczenie napływu do Polski węgla nie- 
sortowanego, a także zobligowanie rosyj
skich dostawców do tego, by napływający 
do Polski węgiel był wcześniej poddawany 
sortowaniu.

► DARMOWA KOMUNIKACJA 
JEST JUŻ W ŚREMIE
Niektóre samorządy zdecydowały się już na 
uruchom ienie darm owej kom unikacji dla 
mieszkańców. Zachęcanie do „porzucenia” 
swoich samochodów ma pozwolić nie tylko 
odciążyć ruch, ale, co za tym idzie, oczyścić 
pow ietrze. Od ubiegłego roku darm ow ą 
komunikację publiczną uruchomiono w nie
dalekim  Śremie. W edług wyliczeń kosztuje 
to rocznie gm inę od 1 ,5  do 1,7 m in zł.

http://www.jarocinska.pl
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JANINA WIERTELAK
- 1. 7 5  (Cerekwica Nowa) 
TADEUSZ SZYMKOWIAK 
- 1. 71 (Nosków)
ZOFIA PŁONKA
- 1. 8 4  (Jaraczewo)

KAZIMIERZ WIŁA
- 1. 91 (Nosków) 
MARTA TOMCZAK 
- 1. 89  (Dobieszczyzna) 
JADWIGA MAZUREK
- 1. 8 0  (Chrzan)

TERESA ROGACKA
- 1. 8 5  (Nowe Miasto) 
SABINA BIERŁA 
- 1. 63  (Kotlin) 
WERONIKA STASZAK
- 1. 94  (Jarocin)

ANIELA ŚWIERKOWSKA
- 1. 8 8  (Jarocin)
TERESA RYFA 
- 1. 76  (Golina)
TADEUSZ WOJTECKI
- 1. 82  (Wysogotówek)
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CZESŁAW POSTRZELANY
- 1. 70  (Jarocin)
STANISŁAW WALENDOWSKI
- 1. 66  (Witaszyce)

R odzinom  zmarłych składam y  
________ wyrazy współczucia ZATRZYMAJ SIĘ

Procesja w koronach z Trzema Królami
Przedstawienie poświęcone Bożemu N arodzeniu 6 stycznia w parafii M atki Bożej Fatimskiej. Aktorzy 

i pokłonowi Trzech Króli w wykonaniu dzieci i młodzie- wraz z widzami w koronach uczestniczyli w procesji 
ży Zespołu Szkół nr 3 w Jarocinie odbyło się w piątek wokół kaplicy. ds)

Trudno o prawdziwego
ateistę

Niedziela Chrztu Pana Jezusa, 
która jest okazją do przypomnienia 
sobie prawd związanych z przyję
ciem sakram entu  chrztu  św ięte
go, kończy w Kościele katolickim 
okres Bożego N arodzenia. Jednak 
tradycyjnie śpiewanie kolęd przy 
ustawionych w kościele żłóbkach 
przedłuża się do 2 lutego, czyli do 
uroczystości Ofiarowania Pańskie
go, zwanego świętem Matki Bożej 
Gromnicznej. W parafii Chrystusa 
Króla w Jarocinie z repertuarem  
kolędowym do tej pory wystąpili

m.in. C hór Mieszany im. K.T. Bar- 
wickiego z Jarocina, Zespół Folk
lorystyczny „Snutki” z Potarzycy 
o raz  chó r licealny pod  dyrekcją 
Agnieszki Sobczak (na zdjęciu). 
- „Opuść na chwilę swoje zajęcia, 
uchyl się nieco od nawału swych my
śli. Odrzuć ciążące ci troski, odłóż 
pochłaniające cię prace. Zajm ij się 
choć trochę Bogiem, spocznij w N im  
przez chwilę. ” To święty Anzelm i X I  
wiek, ale jakże potrzebne są nam i te
raz te słowa - podkreślił w kazaniu 
Ksiądz M ichał K orach, wikariusz

parafii C hrystusa Króla w Jaroci
nie. Mówił też o buncie, który tak 
często jest uzew nętrzniany przez 
m łodzież, ale dodał rów nież, że 
podobnych emocji dośw iadczają 
osoby dorosłe, choć niekoniecznie 
okazują to innym. Dotyczy on nie 
tylko kwestii materialnych, ale czę
sto także relacji z Bogiem. - Łatwo 

jes t powiedzieć: „bo ja  jestem  ate
istą ”. Jest to próba usprawiedliwienia 
braku wiary, nieobecności w koście
le, braku zainteresowania Panem  
Bogiem. Ale powiem wam szczerze, 
że ja  jeszcze w życiu nie spotkałem  
prawdziwego ateisty. Tych, którzy 
składają takie deklaracje, określiłbym 
raczej „pseudoateistami ”. Gdy przy
chodzi dzień Wigilii, to taka osoba 
kupi prezenty, ubierze choinkę, dzieli 
się opłatkiem, a nawet pójdzie do 
kościoła na Pasterkę. Co to za ate
ista? - pytał kapłan. Podkreślił, że 
łaska Boża płynąca z sakramentów 
wymaga zawsze zaangażow ania 
się człowieka i jego współpracy, 
ponieważ sam a w sobie nie zmieni 
łobuza w świętego, a małżonków 
w anioły.

(Is)

Z kredy i kadzidła na misje
O tym, że Trzej Królowie poka

zują nam, że zbawienie może stać 
się udziałem każdego człowieka, 
bo Pan Jezus przyszedł nie tylko 
do narodu żydowskiego - mówił 
ksiądz A ndrzej M usia ł w cza 
sie jednej z mszy św. w kościele 
św. M arcina w Jarocinie. - Boga 
możemy odnaleźć wszędzie wokół 
nas. Wszędzie mamy ślady i dowo
dy Jego bezpośredniej obecności. 
Cała natura mówi o Jego wielkości 
i miłości. Mamy też sumienie. 1 Pi
sm o Święte, żeby móc czytać słowa 
skierowane do nas. A kiedy jednak  
się gubimy, to z pomocą przychodzi 
nam Kościół ze swoimi sakramen
tami. Łatwo jest znaleźć Boga tym ,

którzy Go szukają, bo Bóg wychodzi 
im naprzeciw i pozwala się znaleźć. 
Bóg zawsze szuka człowieka, bo go 
kocha i chce go zbawić - mówił ka
znodzieja. N a zakończenie mszy 
św. poświęcił kredę i kadzidło, któ
re m ożna było później otrzym ać 
za dobrow olną ofiarą. Z ebrane 
w czasie święta Objawienia Pań
skiego środki zo staną  p rzezna
czone na pom oc m isjonarzom . 
Ksiądz Andrzej M usiał podkreślił, 
że najważniejszą form ą pom ocy 
kapłanom, zakonnicom i zakonni
kom pracującym  na misjach jest 
jednak modlitwa, dlatego wspólnie 
odmówiono „Pod Twoją obronę”.

(Is)

Serdeczne podziękow ania wszystkim, którzy okazali nam  serce 
w tych trudnych chwilach: rodzinie, sąsiadom , delegacjom, firmie 

pogrzebowej „Jezierski” oraz wszystkim, którzy uczestniczyli 
w cerem onii pogrzebowej, zamówili msze św., złożyli wieńce, okazali 

współczucie i odprow adzili na miejsce wiecznego spoczynku 
m oją żonę, naszą kochaną mam ę, teściową, babcię

ś. t  p -
JANINĘ DRZEWIECKĄ

składa 
mąż z rodziną

Serdeczne podziękowanie księdzu kanonikowi parafii Twardów 
oraz delegacjom, rodzinie, sąsiadom , znajom ym  za złożone wieńce 

i kwiaty, zamówione intencje mszalne i udział w uroczystości 
pogrzebowej naszego kochanego męża, ojca, dziadka 

i pradziadka

S. f  p *

TADEUSZA WOJTECKIEGO
składa

* żona z rodziną

KOMPLEKSOWE
Ł

POGRZEBOWE
JAN MARCINIAK

Jarocin, ul. M oniuszki lOa  
tel (62) 7 4 7-1 8 -2 0  

czynne od 8 00 do 17.00 
Całodobowo tel 6 0 4-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pt
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ROLNICZA SPÓŁDZIELNIA PRODUKCYJNA 
W  KOTLINIE W  LIKWIDACJI

OGŁASZA NIEOGRANICZONY 
PISEMNY PRZETARG OFERTOWY 
NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI

I. N IER U CH O M O ŚC I N IEZA B U D O W A N E

Lp-
Nr Księgi
Wieczystej

Nr
działki Położenia

Pow

ha

Przeznaczenie w obowiązującym planie 
zagospodarowania przestrzennego

Cena wywoławcza

zł netto

1

KZ1J/00014886/2 29/2 Kurcew 0,3100 brak obowiązującego planu 
zagospodarowania przestrzennego 760.000,00

CENAZAKOMPLESK
DZIAŁEK
ŁĄCZNIE ll,1900h aKZU/00019335/0 29/4 Kurcew 10,8800 brak obowiązującego planu 

zagospodarowania przestrzennego

2

KZD/OOOl 9807/0 1477/10 Cielcza 0,8056 brak obowiązującego planu 
zagospodarowania przestrzennego

1060.000,00
CENAZAKOMPLESK
DZIAŁEK
ŁĄCZNIE 15,5916 ha

KZ1J/00019807A) 1477/14 Ciełcza 5,5985 brak obowiązującego planu 
zagospodarowania przestrzennego

KZU/00019807/0 1477/18 Cielcza 9,1875 brak obowiązującego planu 
zagospodarowania przestrzennego

Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest złożenie pisemnej oferty w zamkniętej 
kopercie opatrzonej napisem „OFERTA - NIERUCHOMOŚCI RSP KOTLIN” 
w siedzibie Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej w Kotlinie, ul. Parkowa 5, 
63-220  Kotlin w terminie do dnia 24 .01 .20 17  r. do godz. 15.00.

Szczegółowe warunki przetargu, w tym obligatoryjne składniki oferty zawarte 
są w regulaminie przetargu stanowiącym załącznik do uchwały z Zespołu 
Likwidacyjnego z dnia 13.01.2017 r. Regulamin przetargu udostępniony jest 

^ w siedzibie Spółdzielni w Kotlinie, ul. Parkowa 5 w dni robocze na tablicy 
ogłoszeń w godz. 7 .00 do 15.00.

Wadium w wysokości 10% ceny wywoławczej należy wpłacić na konto 
bankowe RSP w Kotlinie nr 03 2030  0045  1110 0000  0121 9050.

Przetarg przeprowadzony zostanie przez Zespół Likwidacyjny.
Rozstrzygnięcie przetargu nastąpi w terminie do 14 dni od daty upływu 

terminu do składania ofert. O wyniku przetargu oferenci zostaną powiadomieni 
w formie pisemnej.

Zastrzega się prawo odstąpienia od przetargu lub jego unieważnienia w ca
łości bądź w części bez podania przyczyny oraz prawo prowadzenia licytacji 
ustnej wśród oferentów, którzy zgłosili równorzędne najwyższe oferty, przyjmując, 
ze wielkość postąpienia stanowi 1% zaoferowanej ceny.

Osoby zainteresowane udziałem w przetargu ofertowym mogą uzyskać 
szczegółowe informacje dotyczące przedmiotu sprzedaży w siedzibie spółdzielni 
lub pod nr telefonu 516 073 918. Oględziny przedmiotu sprzedaży mogą być 
przeprowadzone po uprzednim telefonicznym uzgodnieniu.

O G RO DZENIA
Czynne: pon.-pt. 8.00 -17.00  
so bota 8.00 -14.00 __—

POWLEKANĄ, OCYNKOWANĄ

Restauracja
„SŁONECZNA”

Aleja Niepodległości 34 a, 63-200 Jarocin

AUTO 
S Z Y B Y
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

J e l. 607 560JS82

P le s z e w , u l . P o d g ó r n a  21

T O W A R Z Y S T W O  k r z e w ie n i a  s p o r t u

SIATKARZ
J A R O C I N

B M  K A R N A W A Ł Ó W ) /

Zapraszamy wszystkich do wspólnej zabawy
Do tańca przygrywał będzie zespół „SILVER" 

Rezerwacja miejsc pod nr tel. 601 648 338

1 8  C k t e g o  

2011

Wnuki nie mogą się mylić
- K iedy  k to ś p y ta  m n ie  sk q d  b ie rze  

s ię  w y ją tk o w o ść  n a szych  w ęd lin  to  
z uśm iechem  o d p ow iadam , że d la te 
go iż „ te s tu je m y "  je  na so b ie . U w ie l
b ia ją  je  n a sze  d z ie c i i w nuki. O ryg i
n a ln e  re c e p tu ry  tw o rzy m y  w ła śn ie  
m .in . z  m yślą  o n ich . W iadom o , że  
d z ie c io m  tru d n o  d o g o dz ić , a  je sz c z e  
tru d n ie j p rzekonać je , żeby  z jad ły  co ś  
zd ro w eg o . Sko ro  im  b a rd zo  sm a k u 
ją , to  m uszą  być  w y ją tk o w e  - m ó w i  
W ie s ła w a  B iegun, w s p ó łw ła śc ic ie lk a  
Z P M  B iegun . - O sta tn io  za ja d a ją  się  
n a szy m i n o w y m i p a ró w k a m i d ro 
b io w y m i i w ie p rz o w y m i, k tó re  o d  
im ie n ia  m o je g o  m ęża  n a zw a liśm y  
„ P io tru s ia m i"

PiOTRUJSiC PODfeikY PGLAGR€
N ie  ty lk o  w n u k i d o c e n ia ją  „P io - 

trusie". Na ub ieg ło rocznych , n a jw ię k 
szych  w  P o lsc e  ta rg a c h  w y r o b ó w  
spożyw czych  P o lag ra  Food p a ró w k i  
od  B ie g u n a  za ję ły  p ie rw s ze  m ie js ce  
w  k a te g o r ii w y ro b ó w  d ro b io w y c h . - 
To w ażna dla nas nagroda , p on iew aż  
ocen a  dokon yw an a  by ła  p rzez g rupę  
oko ło  5 0  ko n su m en tó w , k tó rzy  p ró 
b o w a li p o sz c z e g ó ln e  p ro d u k ty  n ie  
w ied zą c , k to  je s t  ich  p ro d u cen tem . 
Czyli nasze w nuki się  nie m ylą  - śm ie je  
się W ie s ła w a  B ieg u n .

UCDLitfiARSKi PRZEftÓJ ROKU
N a tych  sam ych ta rg a c h  n a g ro d y

PARÓWKI
P/OTRUS/E

O  BEZ dodatku fosforanów 
O  BEZ dodatku alergenów  
O  BEZ dodatku glutaminianu sodu 

BEZ sztucznych barwników  
O  9 4 %  mięsa

o tr z y m a ły  r ó w n ie ż  in n e  p r o d u k ty  
Z P M  B iegun. P re s tiżo w y  ty tu ł - P rze 
bó j w ę d lin ia rs k i 2 0 1 6  roku  uzyskała  
szynka po lska , a na p o d iu m  zn a la z ła  
się ró w n ie ż  k ie łb a s a  p o lska  p ie c z o 
na . W y ro b y  od B ie g u n a  p ra k ty c z n ie  
co ro ku  w ra c a ją  z ta rg ó w  z w y ró ż 
n ie n ia m i. - Każda n a g ro d a  j e s t  d la  
nas b a rd zo  w oźn a , bo  p o ka zu je , że  
se rc e  i p a s ja  k tó rq  w kła d a m y w  n a 
szą  p ra c ę  j e s t  d o c e n ia n a . Je d n a k  
n a jw a żn ie js i są  d la  nas n a s i k lien c i. 
To w ła śn ie  z m yślą  o n ich  i d la  n ich  
w ciąż s ię  ro zw ijam y, w p ro w a d za m y  
n o w e  p rodu kty , doskona lim y w ystró j 
n aszych  f irm o w y ch  sk le p ó w  - m ó w i 
w ła ś c ic ie lk a .

GORACC CZWARTKi
F irm o w e  s k lep y  Z P M  B iegun to  

ko le jn a  rzecz, k tó ra  w y ró żn ia  f irm ę . 
Jasne, c ie p łe  w n ę trz a  w  p ro w a n s a l- 
skim klim acie, a ro m a t świeżych w ędlin , 
fach o w a i m iła  obsługa. A ro m atyczn ie  
jes t zwłaszcza w  każdy czw artek , k iedy  
do  sk lep ów  tra fia ją  w y ją tk o w e  p a rtie  
jeszcze c iepłych kiełbas w p ro s t z w ę 
d zarn i. - B a rd z ie j św ieże  ju ż  być n ie  
m ogą  - uśm iecha się W ies ław a  Biegun.

szef POLCCA
P ro d u kty  Z P M  B iegun d o s tę p n e  

są w  kilku ka tegoriach . W s p o m n ian e  
w cześniej „P iotrusie" należą do Biegun  
fo r  Kids. Dla osób szczególnie d b a ją 

cych o sylw etkę  są lin ie  B iegun F it@  
A ctive oraz B iegun Pro N a tu ra , a dla  
k o n e s e ró w  k a te g o ria  „S zef p o le c a ”, 
w  k tó re j sm akosze zn ajdą  n ie p o w ta 
rzalne specjały. - O drobina tłuszczyku  
nie tylko uw ypukla  ich sm ak, a le  da je  
potrzebną organizm owi energię. To taki 
sen tym enta lny p o w ró t do sm aków  ze 
spiżarni dziadków  - m ów i „szef" - P io tr 
Biegun.
P ro d u kty  w e  w szystkich kategoriach  
cechują n a tu ra ln e  i trad ycyjn e  skład
niki bez sztucznych d o d a tk ó w  i „u le p - 
szaczy".

SKLCP i(VT€R(Y€TOUY
Tradycje wędliniarskie rodzinnej fir

my Biegun sięgają lat 50  ubiegłego stu
lecia, a regularna działalność rozpoczę
ła się p raw ie  3 0  lat te m u . Na początku  
p rodukty  tra fia ły  p rzede w szystkim  na 
lokalny rynek. - Dziś m am y sieć sklepów  
firm ow ych , nasze p rodu kty  są  również  
dostępn e w  sieciach  handlow ych  oraz 
w  sprzedaży hurtow ej - o pow iada Piotr 
Biegun. - W  osta tn im  czasie  p o w sta ł 
także sklep internetowy (www.sklepwe- 
dliny.pl), w  którym  m ożna kupić nasze  
wędliny. W ystarczy złożyć zam ówienie, 
a dostarczym y je  w  dow olny zakątek  
Polski. M ożna rów n ież zapełn ić sw ó j 
wirtualny koszyk, i w szystko bez kolejki 
odebrać w  wybranym  przez siebie sk le
p ie  firm o w ym  - d o d a je .

j ł i e ą u n
/v f*

O M ?/
t c u

* * * * *

i j u ą u n

fi£% active

J fie g u n

r a

Jłie ą u n

fo r K k h

Najbliższe sklepy 
ZPM Biegun

Jaraczewo, u l. G o lska 36 
Jarocin, ul. W ro c ła w s k a  36 Sklep internetowy: Więcej o firmie i bieżąca oferta ZPM Biegun
Krotoszyn, ul. R aw icka  8 w w w .s k le p w e d lin y .p l na stronie internetowej w w w .b ie g u n .co m .p l
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http://www.jarocinska.pl
http://www.sklepwe-dliny.pl
http://www.sklepwe-dliny.pl
http://www.sklepwedliny.pl
http://www.biegun.com.pl
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OKNOSTYL
K  RADZISZEWSKI,A. RADZISZEW SKI S.C.

Producent ok ien PVC

r T ima lu p la s t H flUS K Ą T Y !! !
Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
■ o kn a , d rz w i Szybki term in realizacji zamówienia!!!
■ rolety, moskitiery 63.82o piaski, Gostyńska 11 (plac
■ bramy, parapety tei. (65) 572 os 30
m drzwi wew. i zew. kom. 603803866,691 709405

J a ro c in
R o s z k ó w ^ \ Ł

z i e l o n y  rm k  
Z A K Ą T E l d f i m

5 min od centrum, powierzchnia mieszkalna 85 m2, 5 pokoi, 
działki od 500 m2, plac zabaw i boisko, atrakcyjna lokalizacja, 

własne miejsca parkingowe,fachowe doradztwo kredytowe

BIURO REKLAMY a .an tczak@ jarocinska .p l | a .w loda rczyk@ ja roc inska .p l

m BIURO
RACHUNKOWE
D O R O T A  K A R C Z -  G O Ł Ę B N I A K

wieloletnie doświadczenie i rzetelność

-30%
dla nowych 

Klientów 
przez 3 

miesiące!!!

501169400 /  509598950

I  SPRZEDAJ POKRYĆ ' .  
DACHOWYCH

AinS*i ^ b a lexm eta l

OKNA DACHOWE * f a k r o

OKNA, D R ZW I, ROLETY DRUTExĴ

|  DRZW I C IC 3  [ p o r t a ]  C L A S & t  w i k ę d  3

Tel. (6 5 ) 5 7 1 -6 3 -5 5 , 6 0 1 -5 6 3 -7 4 7 , 6 9 3 -3 7 2 -7 6 1  
e-mail: arkadiusz.florczyk@wp.pl

/IEB LE  B IU R O W E, SZA FY  POD  
ZA B U D O W Ę, STOŁY, K R Z E S ŁA , 

M EB LO Ś C IA N K I, A K C ES O R IA

[ R A F I j
Chrzan, ul. Długa 14
te l. 6 0 8 /7 7 8 -0 2 7

g  ZEW NĘTRZNEGO LABORATORIUM 5

BLOCZKI 1
FUNDAMENTOWE
B-6 “12”, B-6 “14”
DOWÓZ i ROZŁADUNEK

■ DEKLARACJE JAKOŚCI • ATESTY

PPH “DAKAR”, WIECZYN 26a  
tel./fax: (62) 741 68 37  

kom. 602 713 2 79  
oraz 604 265 435  

__e-mail: dakarbet@wp.pl
•WARUNKI PŁATNOŚCI DO UZGODNIENIA*

BIURO HANDLOWE; ul Dąbrowskiego 16,63*200 Jarocin 
til. (62) 505-25-60, fdika@tlen.pl, www.deka-jarocin.pl

RATY, PROMOCJE
B E Z P Ł A T N Y M I
_______________
POMIAR

NAJWYŻSZA KLASA A
O  ZNAJDŹ NAS!!! FUH DEKA OGRODZENIA. BRAMY. OKNA, DRZWI

ja ro c iń sk a
Nakład: do 8 .5 0 0  egz. ISSN 1230-851X
■ '*» A  WYDAWCÓW WĄSY

P
ADRES REDAKCJI
63-200 Jarocin, ul. Kasprzaka la  
tel./fax (62) 747-37-60, 747-15-31  
e-mail: redakcja@jarocinska.pl 
www.jarocinska.pl

REDAKTOR NACZELNY
Anna Legowicz-Gogotkiewicz. a.gogolkiewicz@jarocmska.pl

SEKRETARZ REDAKCJI
Jacek Kaliszan, j.kaliszan@jarocinska.pl

REDAGUJE ZESPÓŁ:
Anna Konieczna, Anna Kopras-Fijolek,
Beata Frąckowiak-Piotrowicz, Bartosz Nawrocki,
Aleksandra Pilarczyk, Piotr Piotrowicz, Elżbieta Rzepczyk,
Lidia Sokówicz, Przemystaw Szeszuta, Sebastian Matyszczak

WSPÓŁPRACUJĄ:
Grażyna Cychnerska, Iwona Nowicka, Franciszek Tomczak, 
Paweł Witwicki

GRAFIKA, SKŁAD I ŁAMANIE
(62 ) 7 49 -8 6 -46
Danusz Fijofek, d.fijolek@jarocinska.pl 
Beata Frąckowiak-Piotrowicz 
b.piotrowicz@jarocinska.pl 
Barbara Dzierła, b.dzieria@jarocinska.pl 
Łukasz Zięciak, l.zieciak@jarocinska.pl 
Szymon Mofina, s.piofina@jarocinska.pl

DZIAŁ REKLAMY
tel. (6 2 ) 7 4 7 -4 7 -4 7
Artur Antczak (5 0 8 /3 1 8 -9 2 2 )
a.antczak@jarocinska.pl
Angelika Włodarczyk (5 0 9 /0 8 2 -7 7 2 )
a.wlodarczyk@jarocinska.pl
Paulina Horbacz

Czytaj nas też na: facebook.com/GazetaJarocinska

DZIENNIKARZ DYŻURNY
(62 ) 3 3 2 -2 0 -3 3 , 5 0 0 /1 9 1 -0 1 4

BIURO OGŁOSZEŃ
Jarocin, ul. Kilińskiego 1 (wejście od al. Niepodległości), teł. (62) 505-30-00  
czynne od poniedziałku do piątku 8 .0 0  - 1 6 .00

WYDAWCA
Południowa Oficyna Wydawnicza Sp. z o.o. 
Jarocin, ul. Kasprzaka la

PREZES WYDAW NICTW A
Piotr Piotrowicz

PUNKTY PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ
Jaraczewo, ul. Kaliska 4A, tel. (62 ) 7 4 0 -8 0 -6 8
Kotlin, Sklep Przemysłowy, M. Łyskawka, ul. Rymarkiewicza IG
Nowe Miasto, ul. Poznańska 4 0 , tel. (6 1 ) 2 8 7 -4 3 -7 8
Żerków, Księgarnia, ul. Rynek 7, tel. (6 2 ) 7 40 -3 1 -31

SEKRETARIAT
Karolina Piechalak (62 ) 7 47 -1 5 -31  
k. piechalak@jarocinska. pl

Anonimów nie publikujemy. Materiałów nie zamówionych 
nie zwracamy. Zastrzegamy sobie prawo skracania i adi
ustacji tekstów oraz zmiany ich tytułów. Wykorzystanie 
i rozpowszechnianie redakcyjnych materiałów publicystyc
znych wymaga zgody wydawcy.

ADMINISTRACJA: Justyna Kurzawa, tel. (6 2 ) 7 4 9 -8 6 -4 0

KOLPORTAŻ: Jarosław Jerzyński, tel. (62 ) 7 4 9 -8 6 -4 0  

DRUK: Drukarnia AGORA S.A., 6 4 -9 2 0  Piła, ul. Krzywa 35

PRENUMERATA 
REALIZOWANA 
PRZEZ RUCH S.A.
Zamówienia na prenumeratę 
w wersji papierowej i na e-wyda- 
nia można składać bezpośrednio 
na stronie www.prenumerata. 
ruch.com.pl
Ewentualne pytania prosimy 
kierować na adres e-mail: pre- 
num erata@ ruch .com .p l lub  
kontaktując się z Telefonicz- 
nym Biurem Obsługi K l ie n t ^  
pod numerem-. 801  8 0 0  8 0 3  
lub 2 2  7 17  5 9  59  - czynne 
w godzinach 7 .0 0  - 1 8.00. 
Koszt potączenia wg taryfy  
operatora
---- -------- ----------- W
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Rozpoczęli rok pewną wygraną
Ja ro ta  Ja roc in  z a p o 

czątkowała sezon przygoto
wawczy od zwycięstwa 2:0 
nad Białym Orłem Koźmin 
Wlkp. Podopieczni Ja n u 
sza N iedźw iedzia zagrali 
w bardzo  eksperym ental
nym składzie, bo zabrakło 
w nim aż dziewięciu graczy 
podstaw ow ej jedenastk i. 
W ystąpiło za to  trzech ju 
niorów młodszych, czterech 
juniorów  starszych i pięciu 
zawodników testowanych. 
Szczególnie jeden  z nich 
(zdobywca drugiego gola) 
zaprezentow ał się z dobrej 
strony i zwrócił na siebie 
uw agę nie tylko sz tab u  
szkoleniowego, ale też czę
ści kibiców.

W zesp o le  z ab ra k ło  
n a to m ia s t  k o n tu z jo w a 
nych Piotra G arbarka (po 
o p e ra c ji  -barku), J.acka 
Pacyńskiego (na zwolnie
niu lekarskim ), Szym ona 
G rodzkiego  (po operacji 
kolana), Alana Janow skie
go (leczącego przeziębie
nie) i czterech  zaw o d n i
ków, którzy opuścili klub 
(Przem ysława W ichłacza,

Jakuba Zolecha, K rystia
na Łukaszyka i Krystiana 
Stolarczyka).

- Zagraliśmy ten mecz 
po to, żeby sprawdzić testo
wanych zawodników i dać  
szansę zaprezentowania się 
naszej młodzieży. Stąd tyle 
zmian i zawodnicy z podsta
wowego składu grali tylko 
45 minut. Jest to początek 
przygotowań i dopiero w póź
niejszym okresie będą dosta
wali więcej czasu - powie
dział po spotkaniu trener 
Janusz Niedźwiedź.

Najbliższe sparingi JKS- 
-u będą wyglądać podobnie. 
M ożliwość gry otrzym ają 
wszyscy piłkarze, żeby każ
dy mógł się zaprezentować, 
a trener miał okazję ocenić 
ich szanse na dalszą  grę 
w Jarocinie. Kolejne mecze 
kontrolne Jaroty odbędą się 
w środę 18 stycznia o godz. 
18.15 przeciwko Ostrovii 
O strów  Wlkp. i w sobotę 
21 stycznia o godz. 9.20. 
O ba zostaną rozegrane na 
boisku ze sztuczną murawą 
kompleksu Jarocin Sport.

(seb)

Jarota: Sebastian Kmiecik (78. -  Marcin Wójcie 
chowski) -  Piotr Skokowski (46. -  Taras Maksy- 
miv), Dawid Piróg (46. -  zawodnik testowany), 
zawodnik testowany (75. -  Szymon Komendziii- 
ski), zawodnik testowany (72. -  Wiktor Smota- 
ga) -  Damian Pawlak (46. -  Dawid Idzikowski), 
Michał Grobelny (46. -  Jędrzej Ludwiczak), 
Mateusz Molewski (60. -  Patryk Kempa), Mate
usz Dunaj (60. -  zawodnik testowany) -  Hubert 
Antkowiak (65. -  Dawid Krzyżaniak), zawodnik 
testowany

1:0 -  zawodnik testowany 1 -  (22.)
2.0 - zawodnik testowany 2 -  (75.)

HUBERT ANTKOWIAK W STOMILU OLSZTYN
Zainteresowanie zawodnikami Jaroty wykazują zespoły z wyższych lig. Jakub Czapliński przebywa od ponad 
tygodnia na testach w ll-ligowej Warcie Poznań, a od 16 do 21 stycznia na testach w Migowym Stomilu Olsztyn 
będzie Hubert Antkowiak. - Testy nie oznaczają, że zawodnik na pewno odejdzie z klubu. Wyraziłem zgodę, 
żeby Hubert spróbował tam swoich sił, bo nie chcemy nikogo blokować. Poza tym to bardzo miłe, że zawodnik 
naszej akademii zwrócił na siebie uwagę I-ligowego klubu. Będzie mógł teraz realnie ocenić swoje możliwości 
w silniejszym zespole - mówi Janusz Niedźwiedź.
Antkowiak jest najskuteczniejszym młodzieżowcem w całej lidze i najlepszym strzelcem Jaroty po rundzie jesiennej.

Komorze poza zasięgiem
A leksandra Łukomska, Bartosz 

Skiba, Dominika Konieczna i Paweł 
Idziaszek spisali się najlepiej w VI 
O tw artych M istrzostw ach  O kręgu 
Ludwinów, K am ień, Lisew w W ar
cabach Klasycznych. Dzieci ze szkół 
w K om orzu Przybysławskim i Ż er
kowie wygrały rywalizację w swoich 
grupach wiekowych.

W klasyfikacji szkół najlepsze było 
Komorze, które o 213 pkt. wyprze
dziło Ludwinów. Na trzecim stopniu 
podium  znalazła się placówka z Żer
kowa.

O zwycięstwo nie było łatwo, bo 
w turnieju wzięło udział prawie 50 
zawodników z gminy Żerków. - Wszy
scy spisali się znakomicie - cieszył się 
po zakończeniu rywalizacji Andrzej 
Ziaja, o rganizator zawodów.

(seb)

KLASYFIKACJA NAJLEPSZYCH  
W ARCABISTÓW
Dziewczęta do 9 lat
I Aleksandra łukomska (SP Komorze)
II. Patrycja Tomczak (NSP Ludwinów)
III. Aleksandra Pańczak (SP Komorze) 
CMopcy do 9 lat
I. Bartosz Skiba (SP Komorze)
II. Antoni Zawieja (NSP Ludwinów)
III. Filip Borkiewicz (SP Żerków) 
Dziewczęta do 12 lat
I. Dominika Komeczna*(SP Żerków)
II. Weronika Konieczna (SP Żerków)
Ili. Patrycja Wawrzyniak (SP Żerków) 
CMopcy lat 12 lat
I. Paweł Idziaszek (SP Komorze)
II. Allan Jankowski (SP Komorze)
III. Szymon Hoffmański (NSP Ludwinów) 
Mężczyźni
I Marek Zawieja
II. Łukasz Niemier
III. Tomasz Borkiewicz 
Klasyfikacja drużynowa szkól
I. SP Komorze - 729 pkt.
II. NSP Ludwinów - 516 pkt.
III. SP Żerków - 440 pkt.
IV. SP Dobieszczyzna - 60  pkt.
V S S P  Jarocin-5 0  pkt.
VI. SP C hrzan -2 1  pkt

Zawody na stałe wpisały się w kalendarz imprez 
organizowanych przez szkołę w Ludwinowie

Trzeci mecz zadecyduje 
o wszystkim

Porażką 2:3 zakończyło się drugie 
półfinałowe spotkanie kadetek Siatkarza 
Jarocin z UKS-em Środa Wielkopolska. 
Wygrana zapewniłaby jarocińskiej druży
nie awans do finału A. Porażka oznacza, 
że oba zespoły czeka trzeci - decydujący 
mecz w  Środzie Wlkp., który zostanie 
rozegrany w piątek 27 stycznia.

- Zaczęliśmy od dwóch przegranych 
setów i musieliśmy gonić wynik. Udało 
się doprowadzić do tie-breaku, który też 
zaczęliśmy tle, bo przegrywaliśmy 0:7, co 
zaprzepaściło naszą szansę na końcowy 
sukces - mówi M ichał Sorek, prezes 
Siatkarza Jarocin.

Tradycji stało  się zadość, bo oba 
zespoły spotkały się już w tym sezo
nie. Jarociński wygrał w Środzie (3:1), 
a dziewczęta stam tąd triumfowały na 
naszym terenie (3:2). Takie same wyni
ki padły w półfinale. Przed siatkarkami 
decydujące starcie. - Mam nadzieję, że 
po raz kolejny tradycji stanie się zadość 
i wygramy w Środzie. Żeby było mniej 
nerwowo, najlepiej będzie wygrać 3:0, ale 
awans do finahi A da nam wygrana w do
wolnym wymiarze setów - dodaje prezes 
klubu. W przypadku porażki, Siatkarz 
zagra w finale B.

(seb)

W sobotę młodziczki Siatkarza rozpoczną półfinały turniejem w hali Szkoły Podstawowej nr 2 
y  w Jarocinie Każdy z zespołów będzie organizatorem jednego turnieju, w którym zagrają trzy 

drużyny. Następnie trzy najlepsze zespoły awansują do finału. Początek rywalizacji o godz. 10.00.

KOLARSTWO

Nie zapisał się w historii
N a czwartym miejscu zakoń

czył Mistrzostwa Polski w Sławnie 
Bartosz Mikler. Kolarz przełajowy 
z Jarocina reprezentujący grupę 
Victoria Jarocin  H elm an S port 
miał większy apetyt w swoim de
biutanckim  sezonie w kategorii 
elita, ale zabrakło szczęścia. - Nie
stety, nie zapisałem się w historii 
medalistów. Na starcie stałem pełen 
optymiznm i z pozytywnym nastawie
niem dzięki moim przyjaciołom, ale 
niestety nie zapisałem się w historii 
- powiedział po zawodach.

Bartosz Mikler rozpoczął wy
ścig w okolicy szóstego miejsca 
i szybko p rzesunął się na trze 
cią pozycję. - Tak jechałem przez 
pierwszą rundę. Za mną podążał

Mariusz Gil, który okazał się lep
szy tego dnia i zdołał dojechać do 
prowadzącej dwójki. Na czwartej 
rundzie złapałem gum ę w tylnym  
kole i musiałem zjechać do boksu. 
Wymieniłem rower, ale przewaga 
trójki była ju ż  zbyt duża, żeby zdołać 
do nich dojechać - relacjonow ał 
zawodnik.

Ja roc in iak  m usiał zad o w o 
lić się najgorszym dla sportow ca 
miejscem. - Cały wyścig jechałem  
zbyt zachowawczo i asekuracyjnie, 
jednak jestem zadowolony z wyniku. 
Lokata tuż za podium  cieszy tym  
bardziej, że były to moje pierwsze 
mistrzostwa w tej kategorii wieko
wej - dodaje kolarz.

(seb)

Bartosz Mikler pokazał 
w tym sezonie, ze trzeba 
się z nim liczyć
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http://www.jarocinska.pl

